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1  Δεν αντέχει το σύστημα στη Θεσσαλία
Πηγή: ΠΡΩΪΝΟΣ ΛΟΓΟΣ ΤΩΝ

ΤΡΙΚΑΛΩΝ
Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-11-2020

Επιφάνεια: 379.86 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Αεν αντέχει το σύστημα στη Θεσσαλία
Ε

κτός ελέγχου είναι 
η κατάσταση με τις 
Μονάδες Εντατικής 
Θεραπείας στη 

Θεσσαλία, καθώς έχουν 
γεμίσει με περιστατικά 
κοροναϊού από 
νοσοκομεία της Δυτικής 
και της Κεντρικής 
Μακεδονίας.

Καμπανάκι κίνδυνου από χην ΠΟΕΔΗΝ όσον αφορά 
τις ΜΕΘ και χα νοσοκομεία χης Θεσσαλίας

Του Χριστόφορου

Παπαθανασίου

Διασωληνωμένοι ασθενείς 
νοσηλεύονται εκτός ΜΕΘ , 
ενώ πλέον οι γιατροί αναγκά
ζονται να επιλέξουν ποιος θα 
μπει στη ΜΕΘ και ποιος όχι. 
Όπως καταγγέλλει ο πρό
εδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης 
Γιαννάκος «διακομίσθηκαν αρ
κετά διασωληνωμένα περι
στατικά από τη Θεσσαλία στις 
ΜΕΘ της Λαμίας και της Χαλ- 
κίδος δυναμικότητας 6 κλινών 
η κάθε μια που γέμισαν και 
αυτές» και προσθέτει πώς το 
ηλικιακό όριο των ασθενών 
πέφτει στις ΜΕΘ επειδή δεν 
υπάρχει χώρος για όλους 
τους ηλικιωμένους.

Τα νοσοκομεία της περιφέ
ρειας Καρδίτσα, Βόλος, Τρί
καλα δεν διαθέτουν μοριακό 
αναλυτή και θεωρούν θετικά 
κρούσματα τα περιστατικά 
που έχουν θετικό rapid test 
καταγγέλλει η ΠΟΕΔΗΝ, 
αφού όπως αναφέρει θετικό 
χαρακτηρίζεται ένα κρούσμα 
όταν έχει θετικό τεστ από μο
ριακή ανάλυση.

Η διοίκηση του Πανεπιστη

μιακού Νοσοκομείου Λάρισας 
παραδέχθηκε ότι το απόγευμα 
υπάρχει πρόβλημα με τη σί
τιση των ασθενών με κορο- 
ναϊο, λόγω ελλείψεων προ
σωπικού. «Κάποιοι δεν τρώνε. 
Μας είπαν ότι είναι πολλοί οι 
νέοι ασθενείς που νοσηλεύον
ται σε κλινικές και διασωλη- 
νώνονται», καταγγέλλεις ΠΟ
ΕΔΗΝ. Μάλιστα στο Πανεπι
στημιακό Νοσοκομείο νοση
λεύονται και 4 βρέφη λίγων 
ημερών ως ύποπτα κρούσμα
τα και δύο βρέφη 20 και 22 
ημερών.

Η διοίκηση και οι γιατροί 
ξεκαθάρισαν ότι δεν υπάρχει 
προσωπικό για ανάπτυξη άλ
λων κλινών απλών αλλά και 
ΜΕΘ κοροναϊού.

Η κατάσταση 
στα νοσοκομεία

Πανεπιστημιακό Λάρισας: 
Νοσηλεύονται 130 περιστα
τικά στις κλινικές και 14 δια- 
σωληνωμένοι στη ΜΕΘ στις 
14 κλίνες.

Γενικό Λάρισα: Νοσηλεύει 
125 περιστατικά στις κλινικές 
και 24 στις ΜΕΘ. Μάίστα με
τέτρεψαν την ουρολογική κλι
νική σε ΜΕΘ με υποτυπώδη 
εξοπλισμό και χωρίς προσω
πικό.

Βόλος: Νοσηλεύουν 90 πε
ριστατικά στις κλινικές και 6 
ασθενείς στη ΜΕΘ 8 κλινών 
αλλά προβλέπεται άμεσα να 
γεμίσει γιατί υπάρχουν ασθε
νείς προς διασωλήνωση.

Πάνω από 40 συνάδελφοι

νοσούν.
Τρίκαλα: Νοσηλεύονται 50 

ασθενείς στις κλινικές και 10 
διασωληνωμένα περιστατικά 
στη ΜΕΘ. Έκαναν αυτοσχέδια 
ΜΕΘ 4 κλίνων στην ουρολο
γική κλινική που γέμισε, ανα
φέρει χαρακτηριστικά η ΠΟ
ΕΔΗΝ. Καρδίτσα: Νοσηλεύον
ται 30 ασθενείς στις κλινικές. 
Άνοιξε ΜΕΘ 5 κλινών και γέ
μισε αμέσως. Υπήρχαν τρία 
περιστατικά διασωληνωμένα 
σε θαλάμους που μπήκαν σε 
ΜΕΘ και έγινε διακομιδή και 
ενός από Γρεβενά. Η ΠΟΕ
ΔΗΝ ζητά την επίταξη του 
ιδιωτικού τομέα χωρίς αστε
ρίσκους για την νοσηλεία πε
ριστατικών κοροναϊού στις 
κλινικές και στις ΜΕΘ τους.
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1  Ελλείψεις στο 90% των φαρμακείων
Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΠΑΤΡΑΣ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-11-2020

Επιφάνεια: 637.12 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Ελλείψεις στο 90% 
των φαρμακείων

Α Σοφιανόπουλος: «Αναμένουμε σύντομα νέα παρτίδα αντιγριπικών
εμβολίων, τεράστια η ζήτηση φέτος και στην Πάτρα»

0 πρόεδρος του Φαρμακευτικού Συλλόγου Αχαιός. Ανδρέας Σοφιανόπουλος

Μ
εγάλη ζήτηση παρα- 
τηρείται για το αντι- 
γριπικό εμβόλιο, που 
έχει οδηγήσει σε έλλειψή του 

στα φαρμακεία και της Πά
τρας όπως και σ' όλη τη χώρα. 
«Δεν υπάρχει επάρκεια αντι- 
γριπτικών εμβολίων στο 90% 
των φαρμακείων της Πάτρας» 
δηλώνει στην «Γ» ο πρόεδρος 
του Φαρμακευτικού Συλλό
γου Αχαιός. Ανδρέας Σοφια- 
νόπουλος.
Σημειώνει, ότι «αναμένουμε 
μια νέα παρτίδα αντιγριπικών 
εμβολίων. Γι' αυτό θα πρέπει 
οι ασφαλισμένοι να δείξουν

ΤΙ ΣΥΜΒΑΙΝΕΙ ΣΤΑ ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΑ ΙΔΡΥΜΑΤΑ

Το «δώρο» αιτία νέας αναταραχής;
Νέα αναταραχή στα νοσηλευτκά ιδρύματα (και της περιοχής) προκαλεί η πρόθεση της κυ
βέρνησης να υλοποιήσει μια κίνηση έμπρακτης επιβράβευσης των υγειονομικών, γιατρών 
και νοσηλευτών που δίνουν την μεγάλη μάχη με τον κορωνοϊό. καθώς υπάρχει στο τραπέζι 
πρόταση να δοθεί για τις γιορτές ένα δώρο, όπως έκανε και το Πάσχα.
Τότε είχε δοθεί σε 114.000 υγειονομικούς, γιατρούς και νοσηλευτές, με το κονδύλι να φτά
νει τα 160 εκ. ευρώ.
Μια πρόταση είναι να δοθεί έμφαση στους εργαζόμενους στις εντατικές αλλά και σε όσους 
απασχολούνται σε κλινικές Covid.
Τόσο η ΠΟΕΔΗΝ, όσο και σωματεία εργαζομένων σε νοσηλευτικά ιδρύματα, εκφράζουν 
φόβους ότι θα δημιουργηθούν και πάλι παρατράγουδα, με τις επιλογές των δικαιούχων, 
όπως συνέβη και με το επίδομα του Ιδρύματος «Νιάρχος» κατά το πρώτο κύμα της πανδη
μίας.
Γι' αυτό ζητούν να δοθεί το δώρο σε όλους τους εργαζόμενους για να αποφευχθούν εσω
τερικές έριδες και υπάρχουν υπόνοιες άνισης μεταχείρισης.
Το θέμα, σύμφωνα με πληροφορίες, συζητήθηκε και στο χθεσινό Γενικό Συμβούλιο της ΠΟ
ΕΔΗΝ. αλλά και σε συνεδριάσεις των Δ.Σ. Σωματείων Εργαζομένων Νοσηλευτικών Ιδρυμάτων 
της Αχαιός.

υπομονή», επισημαίνοντας μά
λιστα ότι τέτοιες ελλείψεις κα
ταγράφονται κάθε χρόνο. 
Αξίζει να αναφερθεί ότι πολ
λοί από τις ευπαθείς ομάδες 
δεν έχουν φροντίσει να πάνε 
στο γιατρό για να τους συντα- 
γογραφήσει το αντιγριπικό εμ
βόλιο. σύμφωνα με όσα ανέ
φερε ο Γιάννης Δαγρές. αντι
πρόεδρος του Πανελλήνιου 
Φαρμακευτικού Συλλόγου μι
λώντας χθες στην εκπομπή 
Κοινωνία Ώρα MEGA και τους 
Ιορδάνη Χασαπόπουλο και 
Ανθή Βούλγαρη.

ΤΕΡΑΣΤΙΑ Η ΖΗΤΗΣΗ
«Παρατηρείται έλλειψη στα 
αντιγριπικό εμβόλια, αλλά αυτό 
δεν οφείλεται στο ότι δεν εί
χαμε προνοήσει ως χώρα. Φέ
ραμε τα περισσότερα εμβόλια 
από όσα έχουμε φέρει ποτέ. Ο 
λόγος που έχουμε έλλειψη εί
ναι η τεράστια ζήτηση. Για να 
το προμηθευτεί κανείς, πρέπει 
να προσκομίσει ιατρική συν
ταγή. Θα φέρουμε 4.2 εκατ. 
δόσεις. Πέρσι είχαμε φέρει 
3.2 εκατ. δόσεις. Αυτή τη 
στιγμή έχουν έρθει γύρω στα 
3.2 εκατ. Αυτά τα εμβόλια πή
γαν σε ιατρικές συνταγές, εκτε- 
λέστηκαν και πήγαν στον κό
σμο που τις προσκόμισε. 
Έχουμε 4.2 εκατ. πληθυσμό 
που ανήκει στις ευπαθείς ομά
δες. αλλά ήταν και πολλοί που 
έφεραν ιατρική συνταγή χω
ρίς να ανήκουν σε ευπαθή

ομάδα του πληθυσμού» ανέ
φερε ο κ. Δαγρές.

ΟΙ ΕΥΠΑΘΕΙΣ ΟΜΑΔΕΣ ΔΕΝ 
ΕΧΟΥΝ ΠΑΕΙ ΣΤΟΝ ΠΑΤΡΟ
«Οι λόγοι που δεν έχουν εμ
βολιαστεί όλοι από τις ευπα
θείς ομάδες είναι ότι πολλοί 
από τις ευπαθείς ομάδες δεν 
έχουν φροντίσει να πάνε στο 
γιατρό για να τους συνταγο- 
γραφήσει το εμβόλιο και πολ
λοί είναι αυτοί που τους έχουν 
συνταγογραφήσει οι γιατροί 
το αντιγριπικό εμβόλιο χω
ρίς να ανήκουν σε ευπαθείς

ομάδες» συνέχισε ο ίδιος. 
«Μπορεί να υπάρχει κάποιο 
φαρμακείο που να του έχουν 
περισσέψει κάποια.
Μπορεί να βρει ψάχνοντας 
κάποιος. Περιμένουμε την 
τελευταία δόση του ενός εκα
τομμυρίου για να διατεθεί στα 
φαρμακεία, στο τέλος του 
μήνα. Προστατεύει από έναν ιό 
που έχει έξαρση αρχές Μάρτη 
και όλο το Μάρτη. Συνεπώς, 
έχει νόημα να έρθουν τα εμ
βόλια. ακόμα και τέλος Νο
εμβρίου» κατέληξε ο κ. Δα- 
γρές.
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1  Ακόμα 7,5 εκ. ευρώ για τα νοσοκομεία της
Θεσσαλίας

Πηγή: ΚΟΙΝΗ ΓΝΩΜΗ ΤΩΝ
ΚΥΚΛΑΔΩΝ

Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-11-2020

Επιφάνεια: 987.32 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ" ΛΑΡΙΣΑΣ

Ακόμα 7,5 εκ. ευρώ για τα 
νοσοκομεία της Θεσσαλίας
Α

κόμα 7,5 εκατ. ευρώ από ίο 
ΕΣΠΑ θεσσαλίαε 2014-2020 
για κλίνεε Covid-19 και προ- 
σλήψειεστα νοσοκομεία ins Περιφέ- 

ρειαε ανακοίνωσε χθεε όιι διαθέτει ο 
περιφερειάρχπε Κώσταε Αγοραστόε 
στη διάρκεια επίσκεψήετου στο Γενικό 
Νοσοκομείο Λάρισαε, όπου παρέδω
σε δύο φορητούε αναπνευστήρεε για 
τιε αυξημένεε ανάγκεε νοσπλείαε των 
ασθενών με covid.

Η χθεσινή επίσκεψη του περιφερειάρ
χη θεσσαλίαε και η συνάντησή του με 
τον διοικητή τηε 5ηε ΥΠΕ Φώτη Σερέτη, 
μετά από μια περίοδο έντασηε μεταξύ 
των δύο πλευρών, αποτέλεσε σαφέε 
μήνυμα συστράτευσηε στον κοινό αγώνα 
να κρατηθεί το σύστημα υγείαε όρθιο 
για τπν αντιμετώπιση τηε πανδημίαε την 
ώρα που ασκούνται ασφυκτικέε πιέσειε 
και οι κραυγέε αγωνίαε από ιατρικό και 
νοσηλευτικό προσωπικό για εξάντληση 
των δυνατοτήτων νοσπλείαε ασθενών 
πληθαίνουν με γεωγραφική πρόοδο.

Την ίδια ώρα νότα αισιοδοξίαε απο
τελεί η σημαντική μείωση των νέων 
κρουσμάτων για δεύτερη συνεχή πμέρα 
-μέσα σε δύο ημέρεε τα κρούσματα από 
207 μειώθηκαν σε 105- με τουε ειδι- 
κούε να αισιοδοξούν ότι ο δείκτηε θα 
ακολουθήσει πτωτική πορεία ανεξάρτη
τα αν ο αριθμόετων διασωληνωμένων, 
αλλά και των θανάτων αναμένεται να 
παραμένει υψηλόε για τιε επόμενεε δύο 
εβδομάδεε.

ΤΑ ΚΡΟΥΣΜΑΤΑ 
ΣΤΗ ΘΕΣΣΑΛΙΑ

Στο μέτωπο τηε πανδημίαε, σύμφωνα 
με στοιχεία για τη γεωγραφική κατανο
μή των 2.581 νέων κρουσμάτων, που 
ανακοίνωσε χθεε το απόγευμα ο ΕΟΔΥ 
στη Λάρισα καταγράφπκαν το τελευταίο 
24ωρο 105 νέα κρούσματα, που αντι
στοιχούν στο 40,7% του συνόλου των 
258 νέων κρουσμάτων στπ Θεσσαλία. 
Μετά 105 κρούσματα η Περιφερειακή 
Ενότητα Λάρισαε πέρασε μετά από δύο 
σχεδόν εβδομάδεε στην έκτη θέση στπ 
λίστα με τιε πλέον επιβαρυμένεε περι- 
οχέε τηε χώραε και για πρώτη φορά 
στη δεύτερη θέση στη Θεσσαλία μετά 
τη Μαγνησία.

Σταθερά στιε δύο πρώτεε θέσειε 
βρίσκονται η Θεσσαλονίκη με 673 
κρούσματα και η Περιφέρεια Αττικήε με 
582 κρούσματα. Ιδιαίτερα επιβαρυμένεε 
περιοχέε θεωρούνται και η Ημαθία, η 
Μαγνησία και η Πέλλα, που συμπληρώ

νουν την πρώτη πεντάδα καταγράφονταε 
τριψήφιο αριθμό νέων κρουσμάτων.

Στη Θεσσαλία, 108 νέα κρούσματα 
(41,8%), ένα περισσότερο από προ- 
χθέε, καταγράφπκαν στην Π.Ε. Μαγνη- 
σίαε, 34 κρούσματα (13,3 %) στην Π.Ε. 
Καρδίτσαε και μόλιε 11 κρούσματα 
(4,2%) στην Π.Ε. Τρικάλων.

Σύμφωνα με στοιχεία του Εργαστη
ρίου Υγιεινήε και Επιδημιολογίαε του 
Πανεπιστημίου θεσσαλίαε ο αριθμόε 
αναπαραγωγήε του ιού (R) στη Θεσσα
λία κινείται στο 1,05 παρουσιάζονταε 
πτωτικέετάσειε, όπωε άλλωστε και στιε 
4 θεσσαλικέε πρωτεύουσεε. Κάτω από 
τον μέσο όρο τηε θεσσαλίαε κινείται 
ο δείκτηε στα Τρίκαλα, στη μοναδική 
περιοχή που κινείται κάτω από τη μο
νάδα, στο 0,96, αλλά και στη Λάρισα 
στο 1,02, ενώ πάνω α πό τον μέσο όρο 
κινείται στην Καρδίτσα (1,10) και στη 
Μαγνησία (1,12), όπου εμφανίζεται 
αύξηση των ημερήσιων κρουσμάτων 
τιε τελευταίεε ημέρεε.

Όσον αφορά τα κρεβάτια ΜΕΘ στα νο
σοκομεία τηε Λάρισαε είναι ανύπαρκτα, 
ενώ έχουν γίνει πλέον δυσεύρετα στην 
5η ΥΠΕ που συνεχίζει να παρουσιάζει 
πανελλαδικά υψηλά ποσοστά πληρότη- 
ταε τηε τάξεωε του 97%. Συγκεκριμένα 
από τα 73 κρεβάτια τα 71 ήταν κατειλημ
μένα και τα 2 κενά, ενώ στιε υπόλοιπεε 
λίγο πίσω από την 3η ΥΠΕ (Μακεδονίαε), 
όπου από τα 138 κρεβάτια τα 137 ήταν 
κατειλημμένα και μόλιε ένα κενό.

Στιε υπόλοιπεε Υγειονομικέε Περιφέ- 
ρειεε η κατάσταση είχε ωε εξήε:

- 1 η ΥΠΕ (Αττικήε): 167 κλίνεε, εκ 
των οποίων 128 κατειλημμένεε και 39 
κενέε (ποσοστό 23%).

- 2η ΥΠΕ (Πειραιώε και Αιγαίου): 53 
κλίνεε, εκ των οποίων 39 κατειλημμένεε 
και 14 κενέε (ποσοστό 26,5%).

- 4η ΥΠΕ (Μακεδονίαε και θράκηε): 
137 κλίνεε, εκ των οποίων 125 κατει- 
λημμένεε και 12 κενέε (ποσοστό 9%).

- 6η ΥΠΕ (Πελοποννήσου, Ιονίων Νή
σων, Ηπείρου και Δυτικήε Ελλάδαε): 47 
κλίνεε, έκτων οποίων 24 κατειλημμένεε 
και 23 κενέε (ποσοστό 49%).

- 7η ΥΠΕ (Κρήτηε): 18 κλίνεε, έκτων 
οποίων 14 κατειλημμένεε και 4 κενέε 
(ποσοστό 22%).

- Στρατιωτικά Νοσοκομεία: 18 κλίνεε, 
εκ των οποίων 17 κατειλημμένεε και 1 
κενή (ποσοστό 5.5%).

Στο Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο οι 
Μονάδεε Λοιμωδών Νοσημάτων και 
Εντατικήε θεραπείαε, 17 και 14 κλινών 
αντίστοιχα, είναι γεμάτεε και οι ασθενείε

με COVID-19 που νοσηλεύονται είναι 
103 στα 109 κρεβάτια, ενώ στην 5η 
ΥΠΕ συνολικά είναι 498 στα 618 δια
θέσιμα κρεβάτια.

ΑΝΑΠΝΕΥΣΤΗΡΕΣ ΑΛΛΑ 
ΚΑΙ 7,5 ΕΚΑΤ. ΕΥΡΩ

Δύο φορητούε αναπνευστήρεε τύπου 
Venti logic LS, δωρεά του επιχειρηματία 
κ. Νίκου Ρώμνιου, παρέδωσε χθεε το 
μεσημέρι ο περιφερειάρχπε θεσσα
λίαε, Κώσταε Αγοραστόε, στο Γενικό 
Νοσοκομείο Λάρισαε, για την ενίσχυση 
του ιατροτεχνολογικού εξοπλισμού του 
Νοσοκομείου στην περίθαλψη ασθενών 
με Covid-19. Η Περιφέρεια θεσσαλίαε 
πρόκειται να ενισχύσει το επόμενο δι
άστημα με επιπλέον αναπνευστήρεε το 
ΓΝΛ, καθώε έχει σηκώσει δυσανάλογο 
μεγάλο βάροε για την αντιμετώπιση τηε 
πανδημίαε. Λίγο μετά τιε 12 το μεσημέρι 
έφθασε στο νομαρχιακό νοσοκομείο ο 
κ. Αγοραστόε και συναντήθηκε με τουε 
διοικητέε τηε 5ηε ΥΠΕ Φώτη Σερέτη 
και του ΓΝΛ Γρηγόρη Βλαχάκη, τον 
αντιπρόεδρο του Δ.Σ. του ΓΝΛ Χάρη 
Τσιλιάκο και τον διευθυντή τηε Ιατρικήε 
Υπηρεσίαε Απόστολο Κομνό, παρουσία 
και του προέδρου του Περιφερειακού 
Συμβουλίου θεσσαλίαε, Βασίλη Πινακά. 
Στη συνάντηση ο Περιφερειάρχπε θεσ
σαλίαε ενημερώθηκε για την κατάσταση 
που επικρατεί με τη μετατροπή του νοσο
κομείου σε νοσοκομείο Covid, σύμφωνα 
με τον σχεδίασμά τηε 5ηε ΥΠΕ, αλλά και 
τιε περαιτέρω δυνατότητέε του για την 
εξυπηρέτηση των Λαρισαίων ασθενών. 
Σύμφωνα μετά στοιχεία που παρουσιά
στηκαν, το Γενικό Νοσοκομείο διαθέτει 
24 κρεβάτια ΜΕΘ και 123 κρεβάτια για 
ήπια περιστατικά Covid, ενώ τιε προσε-

χείε ημέρεε πρόκειται να αναπτύξει 5 
νέα κρεβάτια ΜΕΘ, αλλά και 53 κρεβάτια 
για ήπια περιστατικά Covid στουε χώ- 
ρουε τηε Ορθοπεδικήε και Μαιευτικήε 
Γυναικολογικήε Κλινικήε.

Αμέσωε μετά τη συνάντηση, ο κ. 
Αγοραστόε ανακοίνωσε ότι διατίθε
νται άμεσα μέσω του ΕΣΠΑ θεσσαλίαε 
2014-2020, άλλα 2,5 εκατομμύρια 
ευρώ για κλίνεε Covid-19 στιε ΜΕΘ 
των Νοσοκομείων τηε θεσσαλίαε και 
5 εκατομμύρια ευρώ για την πρόσληψη 
ιατρικού και νοσηλευτικού προσωπικού, 
ενώ από την πλευρά του ο διοικητήε τηε 
5ηε ΥΠΕ ανακοίνωσε ότι υπογράφει τιε 
συμβάσειε των ιδιωτών γιατρών από τη 
λίστα που του παρέδωσε ο πρόεδροε 
του Ιατρικού Συλλόγου, Ντίνοε Γιαννα- 
κόπουλοε, προκειμένου να ενισχυθεί 
με προσωπικό το Γενικό Νοσοκομείο.

Παράλληλα, ο κ. Σερέτηε ευχαρίστησε 
τον κ. Αγοραστό για «τη διαρκή στήριξή 
του προετα Νοσοκομεία τηε θεσσαλίαε, 
σε μια εποχή που το δημόσιο σύστημα 
υγείαε δοκιμάζεται σκληρά», αλλά και 
τη διοίκηση του Νοσοκομείου, το ια
τρικό και νοσηλευτικό προσωπικό και 
προσωπικά τον διευθυντή τηε Ιατρικήε 
Υπηρεσίαε, Απόστολο Κομνό, για τιε 
υπεράνθρωπεε προσπάθειεε που κατέ
βαλλαν και συνεχίζουν να καταβάλουν 
κάτω από αντίξοεε συνθήκεε.

«Ευχαριστώ τουε γιατρούε, τουε 
νοσηλευτέε και όλο το προσωπικό του 
Νοσοκομείου που βρίσκεται καθημε
ρινά στην πρώτη γραμμή τηε μάχηε και 
εκτελεί έργο υπερβάλλονταε εαυτόν» 
δήλωσε ο περιφερειάρχπε θεσσαλίαε 
Κώσταε Αγοραστόε. «Πάνω απ' όλα, 
είναι η προστασία τηε δπμόσιαε υγεί
αε και τηε ανθρώπινηε ζωήε. Είμαστε 
παρόντεε, συνεργαζόμαστε με τον διοι

κητή τηε 5ηε ΥΠΕ Φώτη Σερέτη, τουε 
διοικητέε των Νοσοκομείων και τον 
ΕΟΔΥ και με όλα τα μέσα που διαθέτουμε 
ενισχύουμε το δημόσιο σύστημα υγείαε» 
πρόσθεσε ο περιφερειάρχπε.

ΕΝΤΑΣΗ ΓΙΑ 
ΕΠΙΛΟΓΕΣ ΑΣΘΕΝΩΝ

Στο μεταξύ το Πανεπιστημιακό Νο
σοκομείο επισκέφθηκε προχθέε ο 
πρόεδροε τηε ΠΟΕΔΗΝ Μ. Γιαννάκοε, 
ο οποίοε μιλώνταε στο θεσσαλικό Πε
ρισκόπιο τηε ΕΡΤ μεταξύ άλλων, τόνισε: 
«Η κατάσταση στα νοσοκομεία τηε Λά
ρισαε θυμίζει αυτήν τηε θεσσαλονίκηε. 
Κλίνεε κενέε δεν υπάρχουν ούτε για 
απλή νοσηλεία, ούτε στιε ΜΕΘ. Ο μέσοε 
όροε τηε ηλικίαε όσων νοσηλεύονται 
διασωλπνωμένοι έχει μειωθεί, κι αυτό 
γιατί έχει αρχίσει να γίνεται επιλογή των 
ασθενών, αναφέρονταε το παράδειγ
μα τηε επιλογήε ενόε 50χρονου άντρα 
να καταλάβει το μοναδικό κρεβάτι στη 
ΜΕΘ αφήνονταε σε απλή κλίνη έναν 
85χρονο».

Συνεχίζονταε, ο κ. Γιαννάκοε σύμφω
να με την ιστοσελίδα τηε ΕΡΤ αναφέρθη
κε στην κούραση του προσωπικού των 
νοσοκομείων, τόσο λόγω του αυξημέ
νου φόρτου εργασίαε, όσο και των ελ
λείψεων που υπάρχουν, καθώε «πάνω 
από 90 συνολικά άτομα στη Θεσσαλία 
βρίσκονται εκτόε εργασίαε, αφού είτε 
νοσούν από κορονοϊό, είτε βρίσκονται 
σε καραντίνα. 47 από αυτούε είναι για
τροί και νοσηλευτικό προσωπικό». Τιε 
δηλώσειε του προέδρου τηε ΠΟΕΔΗΝ 
ότι γίνεται επιλογή ασθενών για εισα
γωγή στη ΜΕΘ χαρακτήρισε «ψευδείε 
και ανυπόστατεε» ο διοικητήε τηε 5ηε 
ΥΠΕ, Φώτηε Σερέτηε, ο οποίοε σε ανα
κοίνωσή του αναφέρει: «Ειδικότερα για 
την περίπτωση τηε ασθενούε στην οποία 
αναφέρεται, αυτή υποστηρίζεται από 
την Ιατρική και τη Νοσηλευτική ομάδα 
του Νοσοκομείου διασωληνωμένη. Η 
αιμοδυναμική τηε κατάσταση όμωε, είναι 
τέτοια που δεν επιτρέπει αυτήν τη στιγμή 
τη μεταφορά τηε, εάν χρειαστεί, σε κλίνη 
ΜΕΘ εκτόε του ΠΓΝ Λάρισαε.

Είναι δεδομένο ότι αυτήν τη στιγμή 
τα Νοσοκομεία μαε δέχονται ισχυρή 
πίεση στιε κλίνεε Εντατικήε θεραπείαε, 
ωστόσο αναπτύσσουμε συνέχεια νέεε 
κλίνεε και τα περιστατικά μεταφέρονται 
σε Νοσοκομεία τηε Υγειονομικήε μαε 
Περιφέρειαε.

Αε καταλάβουν όλοι, ότι τέτοιεε 
δηλώσειε δεν βοηθούν το έργο των 
υγειονομικών μαε και όλου του λαού, 
που ενωμένοι δίνουμε τη μάχη».

Του Δημ. Κατσανάκη
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1  Η Αριστερή Παρέμβαση για την κατάσταση στη
δημόσια υγεία

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 20 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-11-2020

Επιφάνεια: 191.26 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Η Αριστερή Παρέμβαση για την 
κατάσταση στη δημόσια υγεία

Σ
ε ανακοίνωσή της η Αριστερή Παρέμβαση 
στη Θεσσαλία - Ανταρσία για την Ανατροπή 
αναφέρει μεταξύ άλλων πως «η κατάσταση 
στη Θεσσαλία είναι εκτός ελέγχου σε σχέση με 

τη διαχείριση της πανδημίας, αλλά και σε σχέση 
με τη γενική παροχή υπηρεσιών υγείας.Όπως 
δήλωσε ο Μ Γιαννακός πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ 
από τη Θεσσαλία την Παρασκευή 20/11: “η 
κατάσταση είναι εκτός ελέγχου, καθώς δεν 
φτιάχτηκε σχέδιο με τον κατάλληλο εξοπλισμό 
και προσωπικό και έτσι τώρα πέφτουν και τα 
τελευταία οχυρά του συστήματος που είναι οι 
ΜΕΘ".
Ποια είναι αυτή η κατάσταση; 72 απο τις 73 κλίνες 
ΜΕΘ covid είναι ήδη κατειλημμένες. Το ηλικιακό 
όριο πέφτει για την εισαγωγή στις ΜΕΘ. Κοινώς 
γίνεται διαλογή ποιος θα ζήσει και ποιος θα 
πεθάνει.
Τα νοσοκομεία σε Καρδίτσα, Βόλο και Τρίκαλα δεν 
διαθέτουν μοριακό αναλυτή (ακόμα και σήμερα) 
και θεωρούν θετικά κρούσματα τα περιστατικά 
που έχουν θετικό rapid test. Στα νοσοκομεία της 
Θεσσαλίας νοσούν αυτή τη στιγμή πάνω από 250 
υγειονομικοί. Το 80% των προγραμματισμένων 
χειρουργείων αναβάλλονται αυξάνοντας τους

κινδύνους από άλλες νόσους. Υπάρχει πρόβλημα 
ακόμα και με τη σίτιση των ασθενών με κορωνοϊό 
λόγω ελλείψεων προσωπικού, όπως παραδέ
χεται η ίδια η Διοίκηση του Πανεπιστημιακού 
Νοσοκομείου Λάρισας.
Τι σημαίνουν τα παραπάνω; Πως το ΕΣΥ είναι στα 
έσχατα όριά του.
Και όμως την ίδια στιγμή η κυβέρνηση αντί να 
εγκύψει στη γενναία ενίσχυση του ΕΣΥ, στη βάση 
των εκκλήσεων των υγειονομικών και των σω
ματείων τους, στέλνει ενισχυμένες αστυνομικές 
δυνάμεις στη Βόρεια Ελλάδα για να εντείνει το 
δόγμα της “ατομικής ευθύνης". Και όμως την 
ίδια στιγμή ο υπερδιογκωμένος και χιλιοεπιδο- 
τημένος τομέας της ιδιωτικής υγείας (μόνο στη 
Λάρισα ο ιδιωτικός τομέας έχει 2500 κρεβάτια 
νοσηλείας απέναντι σε μόλις 900 των δημόσιων 
νοσοκομείων...), όχι απλά δεν επιτάσσεται για τις 
ανάγκες της δημόσιας υγείας, αλλά ουσιαστικά 
διαπραγματεύεται τα κέρδη του και τη λιγότερο 
δυνατή έκθεσή του. Και όμως την ίδια στιγμή 
ο περιφερειάρχης κ. Αγοραστός προτείνει την 
“επίταξη" της “Αρωγής", μιας κλειστής μονάδας 
υγείας, για να μην μπει χέρι στους ιδιαίτερα προ
σφιλείς του κλινικάρχες».
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1  4 εργαζόμενοι στα δημόσια νοσοκομεία
«χτυπημένοι» από τον κορονοϊό. Οι 2 από το
Νοσοκομείο Καβάλας

Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-11-2020

Επιφάνεια: 349.9 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

4 εργαζόμενοι στα δημόσια νοσοκομεία «χτυπημένοι» 
από τον κορσνοϊό. Οι 2 από το Νοσοκομείο Καβάλας
Οι εργαζόμενοι δίνουν «μάχη» για χη ζωή τους - «Δεν φταίει η μοίρα που αγωνίζονται για τη ζωή τους, 
αλλά τα λάθη και οι παραλείψεις των αρμοδίων» σχολιάζει μεταξύ άλλων ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ

Ο
κορονοϊός δεν 
κάνει διακρί
σεις και «χτυ
πάει» και τους 
ανθρώπους της πρώ
της γραμμής στη «μάχη» 

για την καταπολέμη
σή του και τη διάσωση 
των θυμάτων του, ήτοι 
τους εργαζόμενους στα 
δημόσια νοσοκομεία, 
με τον πρόεδρο της ΠΟ
ΕΔΗΝ, Μιχάλη Γιαν- 
νακό να αποκαλύπτει 
ότι «μάχη» για τη ζωή

τους δίνουν 4 εργα
ζόμενοι στα δημόσια 
νοσοκομεία, έχοντας 
προσβληθεί από τον κο- 
ρονοϊό.
Σύμφωνα με τον κ. Γιαν- 
νακό πρόκειται για 2
εργαζόμενους από το 
Γενικό Νοσοκομείο 
Λάρισας και ι από το 
Γενικό Νοσοκομείο της 
Καβάλας, που όπως ση
μείωσε μάλιστα δεν εί
χαν υποκείμενα νοσή
ματα.

«Η μοίρα το έφερε να 
αγωνίζονται για τη 
ζωή τους στα νοσοκο
μεία που με τις υπηρεσί
ες τους σώζουν ανθρώ
πινες ζωές. Ή όχι, δεν 
φταίει η μοίρα, αλλά 
τα λάθη και οι παραλεί
ψεις των αρμοδίων», 
αναφέρει χαρακτηριστι
κά ο κ. Γιαννακός. 
«Ευχόμαστε να έχουν τη 
τύχη του γιατρού που 
αποσωληνώθηκε πριν 
λίγες ημέρες και εξήλθε

από τη ΜΕΘ του Γενικού 
Νοσοκομείου Πατρών 
κερδίζοντας τη “μάχη” 
από το κορονοϊό. Από 
το πλήθος των χειρο
κροτημάτων περάσα
με στην ένοχη σιωπή 
της πολιτείας. Περαστι
κά στους συναδέλφους 
και σε όλους τους ασθε
νείς στις ΜΕΘ. Ο ιός δεν 
κάνει διακρίσεις. Δεν θα 
λυγίσουμε» σχολιάζει ο 
πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ. 
*Π ηγή: voria.gr
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1  Εκτός μάχης 250 γιατροί και νοσηλευτές στα
νοσοκομεία της Θεσσαλίας

Πηγή: ΚΟΣΜΟΣ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-11-2020

Επιφάνεια: 139.99 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Εκτός μάχης 250 
γιατροί και νοσηλευτές 
στα νοσοκομεία της 
Θεσσαλίας
Πρωτόγνωρες συνθήκες πολέμου 
επικρατούν, ειδικά στα νοσοκομεία της 
Βόρειας Ελλάδας και της Θεσσαλίας, 
με το δεύτερο κύμα του κορωνοϊού 
να δοκιμάζει σκληρά οποιαδήποτε 
υγειονομική «κανονικότητα» γνωρίζαμε 
έως σήμερα,
Ο μεγάλος φόβος που διατυπώνουν 
οι νοσοκομειακοί είναι «να μη νοσήσει 
το προσωπικό μας», αφού όταν η 
κατάσταση είναι οριακή, οποιαδήποτε 
απουσία μετράει.
Σύμφωνα με τα στοιχεία της 
Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Εργαζομένων Δημόσιων Νοσοκομείων, 
περίπου 1.500 υγειονομικοί είναι 
προσωρινά «εκτός μάχης» λόγω 
νόσησης από τον κορωνοϊά.
Από τα νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης 
είναι σε αναρρωτική περίπου 500 
υγειονομικοί, από της Θεσσαλίας 250 
και από της Αθήνας 420.

Με πληροφορίες 
από Καθημερινή
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1  Καταγγελία ΠΟΕΔΗΝ: "Ασθενής με κορωνοϊό πέθανε
ενώ περίμενε να αδειάσει κρεβάτι σε ΜΕΘ"

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 24 Ημερομηνία
έκδοσης:

25-11-2020

Επιφάνεια: 255.12 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2870

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Καταγγελία ΠΟΕΔΗΝ: "Ασθενής με κορωνοϊό 
πέθανε ενώ περίμενε να αδειάσει κρεβάτι σε ΜΕΘ"

Χ
ωρίς κρεβάτι ΜΕΘ είναι τα νοσοκο
μεία της Θεσσαλίας και της Στερε
ός Ελλάδας, ενώ αυξάνονται καθη
μερινά οι εισαγωγές ασθενών με κορω- 

νοϊό. Όπως καταγγέλλει η ΠΟΕΔΗΝ την 
Δευτέρα, στα νοσοκομεία της Θεσσαλί
ας εισήχθησαν περισσότεροι ασθενείς α
πό τις άλλες μέρες με αποτέλεσμα κάθε 
κρεβάτι που αδειάζει να γεμίζει την ίδια 
στιγμή. Χαρακτηριστικό τραγικό παρά
δειγμα στο νοσοκομείο των Τρικάλων, 
το οποίο διαθέτει 12 κλίνες ΜΕΘ κορω- 
νοϊού, όλες γεμάτες, και όταν χρειάστη
κε να διασωληνωθεί ένας νέος άνθρω
πος με υποκείμενα νοσήματα, αμέσως 
δόθηκε από το νοσοκομείο για διακομι
δή. Βρέθηκε στις 3 το μεσημέρι μια κλί
νη ΜΕΘ στη Χαλκίδα που ειδοποίησε να 
καθυστερήσει λίγο το περιστατικό διότι 
διεκπεραίωναν άλλον διασωληνωμένο α
σθενή με διακομιδή από το νοσοκομείο 
Καρδίτσας. Στις 6.30 μ.μ. εξέπνευσε ο α
σθενής στο νοσοκομείο Τρικάλων πριν 
προλάβει να διακομισθεί. Παράλληλα, ό
πως καταγγέλλει η ΠΟΕΔΗΝ το νοσοκο
μείο του Αγρίνιου έγινε νοσοκομείο ανα
φοράς για κορωνοϊό χωρίς να διαθέτει 
μοριακό αναλυτή. Τα δείγματα σε ασθε
νείς λαμβάνονται και στέλνονται στο Πα
νεπιστημιακό Νοσοκομείο του Ρίου και 
τα αποτελέσματα κάνουν έως έξι ημέρες 
να απαντηθούν, λόγω φόρτου και έλλει
ψης αντιδραστηρίων. Μάλιστα, όπως α
ναφέρει στο νοσοκομείο του Αγρίνιου το 
τελευταίο δεκαήμερο βρέθηκαν θετικοί 
τρεις εργαζόμενοι. Ελήφθησαν δείγματα 
από ασθενείς και περίπου 30 εργαζομέ
νων που ήταν επαφές των θετικών κρου
σμάτων. Κανείς από τους εργαζόμενους 
δεν βγήκε σε καραντίνα και μετά από έξι 
μέρες που έλαβαν απαντήσεις απεδείχθη 
ότι 5 είναι θετικοί στον ιό εντελώς ασυ-

μπτωματικοί. "Η διασπορά απρόβλεπτη 
καθ' ότι εργάζονταν κανονικά. Καλούμε 
το υπουργείο Υγείας και τον ΕΟΔΥ να ε- 
πισκεφθεί το νοσοκομείο και να ληφθούν 
δείγματα από όλο το προσωπικό και τους 
ασθενείς", επισημαίνει η ΠΟΕΔΗΝ. Τέλος 
να σημειωθεί ότι σύμφωνα με την ΠΟΕ
ΔΗΝ είναι γεμάτες όλες οι κλίνες ΜΕΘ 
στη Λάρισα, τον Βόλο, τα Τρίκαλα, την 
Καρδίτσα, τη Στερεά Ελλάδα, τη Λαμία 
και τη Χαλκίδα.

Αορίστου χρόνου όλοι 
οι γιατροί στις ΜΕΘ

Την προκήρυξη νέων θέσεων ώστε όλοι 
οι γιατροί που υπηρετούν με συμβάσεις 
ορισμένου χρόνου στις Μονάδες Εντατι
κής Θεραπείας του ΕΣΥ να καταστούν α
ορίστου χρόνου, μετά από κρίση, προα
νήγγειλε νωρίτερα, ο πρωθυπουργός Κυ
ριάκος Μητσοτάκης, κατά τη διάρκεια 
τηλεδιάσκεψης που είχε με τους Διοικη
τές των επτά Υγειονομικών Περιφερειών 
της χώρας και την ηγεσία του υπουργεί
ου Υγείας. Ο Κυριάκος Μητσοτάκης τόνι
σε ότι "βρισκόμαστε στις πιο κρίσιμες ώ
ρες του αγώνα με την πανδημία και θέλω 
και σήμερα να ακουστεί αυτό το μήνυμα 
παντού, κυρίως στη Βόρεια Ελλάδα", επι- 
σήμανε ωστόσο ότι το ΕΣΥ και το προσω
πικό του θα συνεχίσουν να αντέχουν μο
λονότι λειτουργούν επί εβδομάδες "στο 
κόκκινο". "Οι Μονάδες Εντατικής Θερα
πείας πριν την πανδημία ήταν 557, σήμε
ρα έχουμε αναπτυγμένες ΜΕΘ 1.242. Το 
προσωπικό του Εθνικού Συστήματος Υ
γείας πριν την πανδημία ήταν 88.690 ερ
γαζόμενοι, σήμερα έχουν ξεπεράσει 
τους 100.000. Και βέβαια πριν την πανδη
μία -για την ακρίβεια το 2018- δαπανήσα
με για την Υγεία 3,8 δισεκατομμύρια πε
ρίπου, και το 2020 έχουμε δαπανήσει 4,8 
δισεκατομμύρια", δήλωσε.



8;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Εκτός ελέγχου η κατάσταση σε Δράμα και Χαλκιδική
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 20 Ημερομηνία

έκδοσης:
25-11-2020

Επιφάνεια: 278.85 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Εκτός ελέγχου η κατάσταση 
σε Δράμα και Χαλκιδική

ΚΡΙΣΙΜΗ ΠΑΡΑΜΕΝΕΙ Η κατάσταση σε όλα 
τα νοσοκομεία της Κεντρικής και της Ανατο
λικής Μακεδονίας, με τις καταγγελίες -που 
παραμένουν βασικές πηγές πληροφόρησης- 
να μιλούν για πολύ δύσκολες καταστάσεις, 
πέραν όλων των άλλων, ειδικά σε Δράμα 
και Χαλκιδική. «Ξέφυγε η κατάσταση, με ση
μαντικές ευθύνες στην κακή διαχείριση των 
περιστατικών, που οδήγησε σε μεγάλη δια- 
σπορά του ιού εντός του νοσοκομείου», λέει 
σε δήλωσή του ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ, 
Μιχάλης Γιαννάκος, αναφερόμενος στο Νο
σοκομείο Δράμας, την ημέρα που γινόταν 
γνωστό ότι μία συνάδελφός του νοσηλεύ- 
τρια έχασε τη ζωή της.

Το κακό όμως φαίνεται ότι δεν σταματά 
εδώ καθώς άλλη μια 52χρονη νοσηλεύτρια 
βρίσκεται διασωληνωμένη στη ΜΕΘ του Νο

σοκομείου Αλεξανδρούπολης και δίνει μάχη 
για να κρατηθεί στη ζωή, ενώ, όπως είπε ο 
κ. Γιαννάκος, νωρίτερα είχε «βρεθεί θετική 
η κόρη της, που γέννησε με καισαρική στο 
νοσοκομείο, η οποία πιθανόν κόλλησε τον ιό 
στον χώρο». Το γεγονός ότι άλλοι δύο εργα
ζόμενοι -ένας τραυματιοφορέας και μία διοι
κητικός- του Νοσοκομείου Δράμας χρειάστη
κε να μεταφερθούν με σοβαρά συμπτώματα 
στην Αλεξανδρούπολη δείχνει πόσο σοβαρή 
και δύσκολη είναι η κατάσταση, δεδομένου

ότι συνολικά 70 εργαζόμενοι του νοσοκομεί
ου είναι ασθενείς με κορονοϊό.

Κραυγή απόγνωσης και από τους ερ
γαζόμενους στο Νοσοκομείο Χαλκιδικής 
(Πολύγυρος), που καταγγέλλουν ότι εφη
μερεύουν καθημερινά, αφού «όλες οι κλι
νικές του νοσοκομείου έχουν συγχωνευτεί 
στον πρώτο όροφο, παθολογική, χειρουρ
γική, ορθοπεδική, ουρολογική με μειωμένο 
προσωπικό, χειρουργείο-αναισθησιολογικό 
αποδυναμωμένα, εξωτερικά ιατρεία - ΤΕΠ

- ιατρεία Covid-19 αποδυναμωμένα, έχουν 
αναπτυχθεί δύο κλινικές Covid-19 και προσε
χώς και τρίτη κλινική με σύνολο κλινών περί 
τις 100, πέραν της ΜΕΘ πέντε κρεβατιών, 
αναπτύσσεται και δεύτερη ΜΕΘ (αλλά με το 
ίδιο προσωπικό!)». Κι όταν απευθύνθηκαν 
στον διοικητή, αντί για χειροκροτήματα, ει- 
σέπραξαν τη φράση «όποιος δεν μπορεί να 
παραιτηθεί»! Οι εργαζόμενοι καλούν πλέ
ον «την τοπική αυτοδιοίκηση, τα πολιτικά 
κόμματα με τους εκπροσώπους τους, τους 
επαγγελματικούς φορείς του νομού, όπως 
αναλάβουν τάχιστα πρωτοβουλία για την 
άμεση ενίσχυση του νοσοκομείου με ιατρι
κό και νοσηλευτικό προσωπικό», ενώ ερώ
τηση στη Βουλή για το θέμα κατέθεσε και 
η βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ Κυριακή Μάλαμα.

ΑΠΟΣΤΟΛΟΙ ΛΥΚΕΣΑΣ
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1  Νέο αρνητικό ρεκόρ 562 διασωληνωμένων,
ανεξέλεγκτη η διασπορά ons κλειστεί δομεί

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 21 Ημερομηνία
έκδοσης:

25-11-2020

Επιφάνεια: 284.76 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Νέο αρνητικό ρεκόρ 562 διασωληνωμένων, ανεξέλεγκτη η διασπορά ons κλειστεί δομεί
► TnsNTANI ΒΕΡΓΟΥ

ΣΧΕΔΟΝ ΞΙ στα δέκα κρούσματα από 
την αρχή της πανδημίας στη χώρα μας 
μετράει ο Νοέμβριος και συνεχίζει 
ανοδικά. Σε σύνολο 95.Ί 37 διαγνώ
σεων καταγράφονται ήδη 54.481 δια
γνώσεις (57,26%) μία εβδομάδα πριν 
από την εκπνοή του τρέχοντος μήνα. 
Χθες σημειώθηκε νέο αρνητικό ρεκόρ 
562 βαριών νοσηλειών στις Μονάδες 
Εντατικής Θεραπείας, ενώ υπήρξαν 
και 101 απώλειες συνανθρώπων μας. 
Τα γνωστά κρούσματα του τελευταίου 
24ώρου ήταν 2.135, από ία οποία 607 
στη Θεσσαλονίκη και 401 στην Αττική,

129 στη Λάρισα, 93 στη Μαγνησία, 75 
στην Ημαθία, 68 στην Πέλλα, 60 στην 
Πιερία και τα υπόλοιπα σε άλλες 43 
περιφερειακές ενότητες της χώρας.

Εν τω μεταξύ, συνεχίζεται η εισβολή 
του ιού για πολλοστή φορά σε κλει
στές δομές, με την Πολιτεία απούσα 
και εδώ. Η νέα επιδημική έξαρση σε 
ευάλωτο πληθυσμό αφορά -μεταξύ 
άλλων- το Κέντρο Κοινωνικής Πρό
νοιας Κεντρικής Μακεδονίας όπου 183 
περιθαλπόμενοι και εργαζόμενοι έχουν 
βρεθεί μέχρι στιγμής θετικοί στον 
Covid-19, ενώ ήδη είχε και την πρώτη 
απώλεια εργαζόμενης νοσηλεύτριας. 
Αλλοι δύο εργαζόμενοι καθώς και 10

φιλοξενούμενοι της δομής νοσηλεύο
νται σε νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης.

«Η ανάγκη τακτικών ελέγχων σε 
προνοιακές μονάδες -δημόσιες και 
ιδιωτικές- έχει επισημανθεί πολλάκις: 
κάθε 15 μέρες προληπτικά και κάθε 
εβδομάδα στις δομές όπου εντοπίζο
νται κρούσματα, μετά την ιχνηλάτηση», 
εξηγεί ο Μιχάλης Γιαννάκος, πρόεδρος 
της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ερ
γαζομένων Δημόσιων Νοσοκομείων 
(ΠΟΕΔΗΝ). Αυτό εξάλλου ορίζει και 
το Ευρωπαϊκό Κέντρο Πρόληψης και 
Ελέγχου Νοσημάτων (ECDC).

«Οι έλεγχοι δεν πραγματοποιού
νται», λέει ο Μ. Γιαννάκος. Γι’ αυτό

σε πολλές δομές ο ιός σιγοβράζει και 
έχουμε συρροές κρουσμάτων και απώ
λειες ζωών. Η συγκεκριμένη δομή είναι 
δημόσια, εποπτευόμενη από το υπουρ
γείο Εργασίας. «Δεν επιτρέπεται τέτοια 
διασπορά όταν πριν από ένα μήνα είχε 
χτυπήσει καμπανάκι με τους θετικούς 
περιθαλπόμενους στη δομή του Αγίου 
Δημητρίου», παρατηρεί, προσθέτοντας 
ότι μέχρι τα τέλη Οκτωβρίου δεν πραγ
ματοποιούνταν τεστ σε φιλοξενούμε
νους και εργαζόμενους παρά μόνο σε 
όσους επέστρεφαν από άδεια. «Οταν 
ξεκίνησαν να γίνονται τεστ, η διασπο- 
ρά ήταν ήδη ανεξέλεγκτη».

Στη Μονάδα του «Αγίου Παντελεή-

μονα», τουλάχιστον 1 (30 περιθαλπόμε
νοι σε σύνολο 280 και 27 εργαζόμενοι 
σε σύνολο 200 βρέθηκαν θετικοί. Στο 
πρώην Ψυχολογικό Κέντρο Βορείου 
Ελλάδας, όπου φιλοξενούνται 50 
παιδιά με αναπηρία και εργάζονται 
35 υπάλληλοι, 10 περιθαλπόμενοι 
και 10 εργαζόμενοι βρέθηκαν θετικοί. 
Στο ΚΕΠΕΠ Αγίου Δημητρίου, όπου 
διαμένουν 80 άτομα με αναπηρία και 
εργάζονται 45 υπάλληλοι, 5 φιλοξε
νούμενοι και 4 υπάλληλοι βρέθηκαν 
θετικοί. Στη δομή Σιδηροκάστρου, 12 
από τους 38 διαμένοντες και 8 από 
τους 30 εργαζόμενους βρέθηκαν θε
τικοί.



10;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Τα συγκρίναμε
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,8-11 Ημερομηνία

έκδοσης:
25-11-2020

Επιφάνεια: 3726.07 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΕΜΒΟΛΙΑ - ΤΟ ΠΡΩΤΟ ΤΕΣΤ

Τα συγκρίναμε
Η αττοτελεσματικότητά τους, ο χρόνος διάθεσης και η τιμή τους

ΕΜΒΟΛΙΟ ►

ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΙΚΟΤΗΤΑ

Pfizer/BioNTech Moderna OftpopSns/AstraZeneca Sputnik V

94,5% 62%-90% :95%+

ΑΠΟΘΗΚΕΥΣΗ
Πέντε ημέρεβ σε ψυγείο 
η σε θερμοκρασία -70 ° C 
για μακροπρόθεσμη 
αποθήκευση

ΑηΤΓΰν

30 ημέρεε σε ψυγείο 
ή έξι phves 
otous -20 ° C

Εξι μήνεε 
σε ψυγείο

■Mai·

Ztous -18°C η υγρή μορφή. 
Δοκιμάζεται μορφή

otous 2-8 ° C ^ΠτΠ|ΤΜ

ΤΙΜΗ ANA ΔΟΣΗ $20 $32-$37 s3-s4 \4jpr sio W

ΑΝΑΛΥΤΙΚΑ ΟΛΑ ΤΔ ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΤΟΥ ΠΙΝΑΚΑ ΜΕ ΤΟ ΣΥΓΚΡΙΤΙΚΟ ΤΕΣΤ ITH ΣΕΛΙΛΑ ΙΟ

•Η χαρτογράφηση της πανδημίας στην Ελλάδα·Μονιμοποιήσεις γιατρών και νοσηλευτών στις ΜΕΘ 
•Κίνημα γιατρών - βουλευτών στη μάχη·2.135 κρούσματα, 101 νεκροί και 562 διασωληνωμένοι ς. <
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1  Τα συγκρίναμε
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,8-11 Ημερομηνία

έκδοσης:
25-11-2020

Τοθέμα
ΚΑΡΑΝΤΙΝΑ Νο2

Η «ακτινσγραφιά»
του επιβαίχιμένου ΕΣΥ

Ασφυξία στα νοσοκομεία ins Βόρειας Ελλάδας 
με τις ελλείψεις να είναι πλέον αισθητές και 
στις απλές κλίνες ■ Ξεπερνούν τους 4.000 όσοι 
νοσηλεύονται, στο σύνολο ms επικράτειας 
■ Ποιες περιοχές είναι στο «κόκκινο»

ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ

Μ
αίνεται ο πόλεμος στα 
νοσοκομεία, παρά το γε
γονός ότι τα νεότερα επι- 
δημιολογικά δεδομένα αφήνουν 

μία... χαραμάδα αισιοδοξίας για 
τη συγκράτηση του αριθμού των 
νέων ημερήσιων κρουσμάτων. Οι 
νοσηλείες των ασθενών με λοίμω
ξη Covid-19 σε απλούς θαλάμους 
και Μονάδες Εντατικής Θεραπείας 
συνεχίζονται με αμείωτο ρυθμό, 
καθώς στο σύνολο της επικράτειας 
ξεπερνούν τους 4.000.

Οπως αποδεικνύεται από στοι
χεία που έχουν στη διάθεσή τους 
«ΤΑ ΝΕΑ» τα οποία συνθέτουν την

«ακτινογραφία» του επιβαρυμένου 
ΕΣΥ, τα νοσοκομεία της Βόρειας Ελ
λάδας είναι αυτά που «φλέγονται».

Αναλυτικότερα, έξι στους 10 
ασθενείς που έχουν μολυνθεί από 
τον πανδημικό ιό αναπτύσσοντας

ήπια έως και σοβαρά συμπτώματα, 
λαμβάνουν νοσοκομειακή φροντίδα 
στη Θεσσαλονίκη και στην ευρύτε
ρη περιοχή της Μακεδονίας.

Το αντίστοιχο ποσοστό για την
Αττική είναι αρκετά πιο χαμηλό,

έως και την περασμένη Κυριακή δεν 
ξεπερνούσε το 15%, γεγονός που 
δείχνει την... ανισοκατανομή της 
υγειονομικής κρίσης που διαπερνά 
τη ραχοκοκαλιά του ΕΣΥ.

Επιπρόσθετα και σε ό,τι αφορά 
τους διασωληνωμένους ασθενείς 
η ίδια «ακτινογραφία», αποκαλύ
πτει πως τα νοσηλευτικά ιδρύματα 
της Βόρειας Ελλάδα χρειάζονται 
άμεσα υποστηρικτικές ανάσες. Και 
αυτό διότι το 51% των ασθενών 
που βρίσκονται σε μηχανική υπο
στήριξη αναπνοής νοσηλεύονται 
στη Θεσσαλονίκη και στις όμορες 
επιβαρυμένες περιοχές, με αποτέ
λεσμα η πληρότητα των Εντατικών 
να αγγίζει πλέον το 100%.

Αρκεί κανείς να αναλογιστεί ότι 
στη γενική εφημερία της περασμέ
νης Δευτέρας του νοσοκομείου 
«Παπαγεωργίου» καταγράφηκαν 
51 εισαγωγές και έγινε διαχείριση 
24 υπόπτων περιστατικών, με τον 
διοικητή της 3ης ΥΠΕ Μακεδονίας 
Παναγιώτη Μπογιατζίδη να ση
μειώνει κατά τη χθεσινή τηλεδιά
σκεψη με τον Πρωθυπουργό, ότι 
παρατηρήθηκε μείωση εισαγωγών 
εν συγκρίσει με την προηγούμενη 
εφημερία.

Παρ' όλα αυτά, η κάλυψη των 
διαθεσίμων απλών κλινών Covid 
αγγίζει πλέον το 85%, ενώ την ίδια 
ώρα οι γιατροί αναζητούν εναγω- 
νίως χώρους για να αναπτυξουν 
κλίνες εντατικής.

Οι ανάγκες άλλωστε για διασω
λήνωση έχουν περάσει κάθε προ
ηγούμενο, με τις επιπτώσεις της 
εποχικής γρίπης να φαντάζουν 
πλέον ως «παρωνυχίδα». Πιο συ
γκεκριμένα, έως και τη Δευτέρα το 
βράδυ 860 άνθρωποι νοσηλεύονταν 
σε ΜΕΘ, Μονάδες Αυξημένης Φρο
ντίδας, Μονάδες Ειδικών Λοιμώξε
ων και θαλάμους αρνητικής πίεσης.

Από αυτούς, οι 567 ήταν διασω- 
ληνωμένοι, αριθμός που αναμένεται 
να αυξηθεί περαιτέρω καθώς καθη
μερινά «ξεσπά» στο ΕΣΥ η ευρεία 
κυκλοφορία του κορωνοϊού τις προ-

ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΕΣ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΕΣ
1η ΥΠΕ: Αττική
2η ΥΠΕ: Πειραιάς 

και Αιγαίο
3η ΥΠΕ: Μακεδονία
4η ΥΠΕ: Μακεδονία 

και Θράκη
5η ΥΠΕ: Θεσσαλία

και Στερεά Ελλάδα
6η ΥΠΕ: Πελοπόννησος, 

Ιόνιοι Νήσοι, 
Ηπειρος, Δ. Ελλάδα

7η ΥΠΕ: Κρήτη

ΔΙΑΣΩΛΗΝΩΜΕΝΟΙ
ΘΑΝΑΤΟΙ

Εως 22/11,20:00

Αορίστου χρόνου οι γιατροί στις ΜΕΘ και το... lockdown
ΤΗΣ ΕΛΕΝΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΔΗΜΟΥ

Ο
ρίζοντα μονιμοποίησης στους επικου
ρικούς γιατρούς της πρώτης γραμμής 
άνοιξε η κυβέρνηση, διατηρώντας πα
ράλληλα στο τραπέζι το «εργαλείο» της επίτα

ξης ιδιωτών εφόσον χρειαστεί στα επόμενα 
κρίσιμα 24ωρα. Την κίνηση των διαδικασιών 
από το υπουργείο Υγείας για προκήρυξη νέων 
θέσεων ώστε οι γιατροί που σήμερα υπηρετούν 
με συμβάσεις ορισμένου χρόνου στις ΜΕΘ «να 
καταστούν αορίστου χρόνου, μετά από κρίση» 
προανήγγειλε ο Πρωθυπουργός σε τηλεδιά
σκεψη με τους διοικητές των επτά Υγειονομι
κών Περιφερειών της χώρας. Η προαναγγελία 
του Κυριάκου Μητσοτάκη αφορά, σύμφωνα 
με πληροφορίες, περίπου 250 γιατρούς στις 
ΜΕΘ, ως συνέχεια της κυβερνητικής δέσμευ

σης για μονιμοποίηση 4.000 νοσηλευτών με 
διαδικασίες ΑΣΕΠ.

Πέρα από τις απαντήσεις του Πρωθυπουργού 
στο «σφυροκόπημα» της αντιπολίτευσης στο 
πεδίο της δημόσιας Υγείας με αναφορές του 
σε αριθμούς (1.242 ΜΕΘ, πάνω από 100.000 
εργαζόμενοι κ,λπ.), ο ίδιος ανακοίνωσε εμμέσως 
πλην σαφώς αιπό που διαμηνύουν πς τελευταίες 
ημέρες τα κυβερνητικά στελέχη: Την παράταση 
της εθνικής καραντίνας μετά τις 30 Νοεμβρίου. 
«Βρισκόμαστε στις πιο κρίσιμες ώρες του αγώνα 
με την πανδημία» είπε και έδειξε στην επόμενη 
εβδομάδα για τις επίσημες ανακοινώσεις με βά
ση τα νεότερα επιδημιολογικά δεδομένα. Είναι 
σαφές ότι τα σημάδια μείωσης των κρουσμάτων 
δεν αρκούν προς το παρόν για οποιοδήποτε 
κυβερνητικό βήμα «απελευθέρωσης», καθώς 
Μαξίμου και επιστήμονες θέλουν να βεβαιωθούν

για καθαρή αποσυμπίεση των νοσοκομείων που 
εξακολουθούν να λειτουργούν στο κόκκινο. Στη 
χθεσινή συζήτηση-επισκόπηση των «αντοχών» 
του συστήματος Υγείας, ο Κυριάκος Μητσο- 
τάκης θέλησε ουσιαστικά να επαναφέρει την 
προσωπική δέσμευσή του για ένα «νέο ΕΣΥ», 
τονίζοντας ότι μετά το ξέσπασμα της πανδη
μίας αποτελεί προτεραιότητα η αύξηση του 
προσωπικού και η ενίσχυση των υλικοτεχνικών 
υποδομών στα νοσοκομεία.

ΕΠΙΔθΜΑ-«ΔΩΡθ». Αν και ο Πρωθυπουρ
γός προέταξε τη μονιμοποίηση γιατρών στην 
κατεύθυνση σταθερής στελέχωσης των ΜΕΘ, 
συζητήσεις έχουν γίνει -σύμφωνα με πληροφο
ρίες - για τυχόν στοχευμένο επίδομα-«δώρο» 
προς υγειονομικούς. «Υφίσταται ανοιχτό ως 
ενδεχόμενο» σύμφωνα με τον υφυπουργό Υγείας

Βασίλη Κοντοζομάνη, ο οποίος ωστόσο επε- 
σήμανε με νόημα ότι δεν ταιριάζει στο προφίλ 
της κυβέρνησης η πλειοδοσία, ούτε οι πηγές 
χρηματοδότησης είναι ανεξάντλητες.

ΠΑΡΑΤΑΣΗ. Σε κάθε περίπτωση, τα επιδημι- 
ολογικά δεδομένα ανατρέπουν συνολικά τα 
αρχικά σενάρια τόσο για την οικονομία και τις 
ανάγκες περαιτέρω στήριξης των πληττόμενων 
κλάδων τον χειμώνα όσο και για τα στάδια 
άρσης του lockdown εντός του Δεκεμβρίου. 
«Οι σχεδιασμοί μας από εδώ και στο εξής δεν 
θα αναφέρονται τόσο σε ημερομηνίες όσο 
σε συγκεκριμένα δεδομένα...» ήταν η πρω- 
θυπουργική αποστροφή, η οποία δείχνει τη 
βούληση του Μαξίμου να κρατήσει τα χρονο
διαγράμματα εκτός δημόσιου διαλόγου μέχρι 
τις τελικές αποφάσεις.
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ηγούμενες δυο με τρεις εβδομάδες.
Υπενθυμίζεται δε, ότι σύμφωνα 

με τις εκτιμήσεις των ειδικών, από 
το σύνολο των ανθρώπων που μο- 
λύνονται περίπου το 10-15% θα 
χρειαστούν να νοσηλευτούν και 
εξ’ αυτών το 5% υπολογίζεται ότι 
θα διασωληνωθούν.

ΣΥΝΑΓΕΡΜΟΣ ΣΤΗ ΘΕΣΣΑΛΙΑ.
Μοιραία, και όπως καταγγέλλουν οι 
εργαζόμενοι στο ΕΣΥ (ΠΟΕΔΗΝ), σε 
κατάσταση κόκκινου συναγερμού 
βρίσκεται και η Θεσσαλία, όπου οι 
κλίνες ΜΕΘ ήταν χθες το απόγευμα 
κατειλημμένες. Ενδεικτικά αναφέ- 
ρεται ότι στο Πανεπιστημιακό Νο
σοκομείο Λάρισας, νοσηλεύονταν 
14 ασθενείς σε ισάριθμα κρεβάτια 
ΜΕΘ, με την πληρότητα να φτάνει 
στο 100%, όπως και στο Γενικό 
Νοσοκομείο Λάρισας (24 κλίνες). 
Αντίστοιχη, όμως, ήταν η εικόνα και 
στα νοσοκομεία του Βόλου (οκτώ 
κλίνες), των Τρικάλων (12 κλίνες) 
και της Καρδίτσας έξι κλίνες).

Η ασφυκτική κατάσταση ήταν και 
η αιτία που η 5η ΥΠΕ Θεσσαλίας και 
Στερεός Ελλάδας έχει προχωρήσει 
σε συμφωνία με τέσσερα ιδιωτικά 
θεραπευτήρια (δυο στη Λάρισα και 
δυο στη Μαγνησία), όπου σημειω- 
τέον ο δείκτης Rt κυμαίνεται στο 
0,95 και 1,17 αντίστοιχα.

ΟΙ «ΜΑΥΡΟΙ» ΑΡΙΘΜΟΙ. Εν τω
μεταξύ και όπως προειδοποίησαν η 
καθηγήτρια Παιδιατρικής Λοιμωξιο- 
λογίας, Βάνα Παπαευαγγέλου και ο 
καθηγητής Επιδημιολογίας, Γκίκας 
Μαγιορκίνης, εκτός από τις εισαγω
γές ασθενών σε κλινικές Covid-19 
και σε ΜΕΘ, θα συνεχιστούν με 
αμείωτο ρυθμό και οι θάνατοι τις 
επόμενες δέκα ημέρες.

Αναλυτικότερα, έως και χθες το 
μεσημέρι είχαν συνολικά χάσει τη 
μάχη για τη ζωή τους 1.815 άνθρω
ποι από την αρχή της επιδημίας. 
Από αυτούς, οι 1.008 έχουν κατα
γραφεί στη Βόρεια Ελλάδα.

Πιο συγκεκριμένα, το 31,4% των

Εξι στους 10 ασθενείς 
που έχουν μολυνθεί από 
τον ιό λαμβάνουν 
νοσοκομειακή φροντίδα 
στη Θεσσαλονίκη και 
στην ευρύτερη περιοχή 
της Μακεδονίας.
Το αντίστοιχο ποσοστό γιο 
την Αττική έως και 
την περασμένη Κυριακή 
δεν ξεπερνούσε το 15%

θανάτων έχουν σημειωθεί στην 4η 
Υγειονομική Περιφέρεια Μακεδο
νίας και Θράκης, το 24,5% στην 3η 
Υγειονομική Περιφέρεια Μακεδο
νίας και το 21,3% στην 1η Υγειονο
μική Περιφέρεια Αττικής.

ΝΟΣΗΛΕΥΤΕΙ ΚΑΙ ΓΙΑΤΡΟΙ. Την
ίδια ώρα, σήμα κινδύνου εκπέμπουν 
και τα δεδομένα που αφορούν στις 
μολύνσεις του υγειονομικού προ
σωπικού, με τους νοσηλευτές να 
είναι οι πρώτοι που ασθενούν (51%) 
και τους γιατρούς να ακολουθούν 
(27%).

Αρνητική εντύπωση προκαλεί 
ότι το τελευταίο διάστημα, στα 
νοσοκομεία της πρωτεύουσας κα
ταγράφονται δεκάδες νέα κρού
σματα αλλά και «στενές επαφές», 
με αποτέλεσμα οι εργαζόμενοι να 
υποβάλλονται σε κατ’ οίκον περι
ορισμό. Είναι ενδεικτικό ότι στις 
αρχές της εβδομάδας και μόνον 
στην Αθήνα 132 εργαζόμενοι στο 
ΕΣΥ είχαν τεθεί εκτός εργασίας, 
λόγω κορωνοϊου.

Μάλιστα, περίπου ένας στους 
τέσσερις γιατρούς και νοσηλευτές 
που νοσουν από τον SARs-CoV-2 
έχουν εμφανίσει συμπτώματα του 
αναπνευστικού, με αποτέλεσμα να 
βρίσκονται υπό στενή ιατρική πα
ρακολούθηση.

ΓΕΩΓΡΑΦΙΚΗ ΚΑΤΑΝΟΜΗ 
ΧΘΕΣΙΝΟΝ ΚΡΟΥΣΜΑΤΩΝ

ΦΛΩΡΙΝΑ
13
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Υποχώρηση με 
αργούς ρυθμούς

Ανησυχία συνεχίζει να ηρο- 
καλεί η Θεσσαλονίκη, όπου 

χθεε καταγράφτηκαν ακόμη 
607 κρούσματα, με την 

Αττική να ακολουθεί με 401 
νέεε μεταδόσειε. Συνολικά 

στη χώρα pas εντοπίστηκαν 
2.135 κρούσματα σε ένα μό- 
λιε 24ωρο, αποδεικνύονταε 
ότι ο SARS-CoV-2 υποχωρεί 

με αργούε ρυθμούβ. Την 
ίδια ώρα και σύμφωνα με 

τα στοιχεία του Εθνικού Ορ
γανισμού Δημόσιαε Υγειαε 
(ΕΟΔΥ), 562 ασθενείε είναι 

σε μηχανική υποστήριξη ανα- 
nvons, evas ακόμη «δείκτηβ» 

που αποτυπώνει 
το μέγεθοε ms pavias με την 

οποία χτυπά το ΕΣΥ 
ο πανδημικόβ ids. 

Παράλληλα, 101 άνθρωποι 
έχασαν από τη Δευτέρα 

το μεσημέρι έωβ και 
την Τρίτη το μεσημέρι 

τη μάχη για τη zcons tous.

ΘΗΡΑ
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Φ
ΧΑΝΙΑ
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Ο Φ
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ΛΑΣΙΘΙ

Νέα μονάδα ΜΕΘ 
με 14 κλίνες 
στο Κρατικό Νίκαιας
Δωρεά του Βαγγέλη Μαρινάκη, 
ms Αγγελική Φράγκου και της ΙΟΝ ΑΕ 
που ξεπερνά το 1,5 εκατ. ευρώ

Σ
την υπηρεσία του Εθνικού Συστήματος Υγείας, που τόσο 
πολύ δοκιμάζεται εξαιτίας της πανδημίας του κορωνοϊ- 
ού, βρίσκονται πλέον 14 νέες κλίνες Μονάδας Εντατικής 
Θεραπείας. Πρόκειται για δωρεά που έκαναν από κοινού οι 

εφοπλιστές Βαγγέλης Μαρινάκης και Αγγελική Φράγκου, αλλά 
και η εταιρεία ΙΟΝ.

Οι κλίνες είναι διαθέ
σιμες στο Γενικό Κρατικό 
Νοσοκομείο Νίκαιας και 
θα βοηθήσουν σημαντικά 
στην ενίσχυση του ΕΣΥ που 
δέχεται πιέσεις.

Τη Δευτέρα επισκέφτηκε 
το νοσοκομείο και τη νέα 
ΜΕΘ ο υφυπουργός Υγεί
ας, Βασίλης Κοντοζαμάνης, 
ο οποίος επιθεώρησε τις 14 
κλίνες, συνομίλησε με τους 
10 μόνιμους ειδικευόμενους 
γιατρούς του ΕΣΥ αλλά και με 
πολλούς από τους 36 επικου
ρικούς νοσηλευτές που στε
λεχώνουν τη νέα μονάδα, η 
οποία αναμένεται εντός των 
αμέσως προσεχών ημερών 
να υποδεχθεί τους πρώτους 
ασθενείς της.

Να σημειωθεί ότι στο νο
σοκομείο Νίκαιας έγιναν οι 
απαραίτητες αλλαγές στη 
χωροταξία και διάφορες ανα- 
κατασκευές προκειμένου να 
ενταχθεί η νέα μονάδα ΜΕΘ 
με τις 14 κλίνες.

ΠΛΗΡΗΣ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΣ. Η
δωρεά, η οποία ανακοινώ
θηκε εν μέσω της πανδη
μίας, ξεπερνά το 1,5 εκατ. 
ευρώ και περιλαμβάνει την 
αγορά πλήρους εξοπλισμού 
των 14 κλινών ΜΕΘ (ειδικά 
κρεβάτια ΜΕΘ, σταθερούς 
αναπνευστήρες υψηλής τε
χνολογίας, ειδικά μόνιτορ, 
αντλίες, απινιδωτές κ.τ.λ.), 
την κάλυψη των εξόδων για 
όλες τις οικοδομικές εργα
σίες και χωροταξικές μετα
τροπές που απαιτούνται, τα 
έξοδα για όλες τις ηλεκτρομηχανολογικές εργασίες, το κόστος 
του συνόλου του υγειονομικού και νοσηλευτικού εξοπλισμού που 
απαιτείται, καθώς και οτιδήποτε άλλο προκόψει στο πλαίσιο της 
επέκτασης της Μονάδας Εντατικής Θεραπείας του Νοσοκομείου.

Οταν ανακοινώθηκε η σπουδαία αυτή προσφορά, ο υπουργός 
Υγείας, Βασίλης Κικίλιας, είχε ευχαριστήσει τον Βαγγέλη Μαρι- 
νάκη, την Αγγελική Φράγκου και την ΙΟΝ ΑΕ «για τη σημαντική 
συμβολή τους στην ενίσχυση του Εθνικού Συστήματος Υγείας, 
για την αντιμετώπιση της μεγάλης κρίσης δημόσιας υγείας που 
βιώνουμε στη χώρα».

Τη δωρεά έκαναν από κοινού 
οι Βαγγέληβ Μαρινάκηβ 
και Αγγελική Φράγκου, 

μαζί με την ΙΟΝ Α.Ε.
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ΚΑΡΑΝΤΙΝΑ Νο2

ΣΥΓΚΡΙΝΟΥΜΕ ΤΑ ΠΡΩΤΑ 4 ΕΜΒΟΛΙΑ
ΕΤΑΙΡΕΙΑ

ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΙΚΟΤΗΤΑ

Pfizer/
BioNTech Moderna Οίψόρδιις/

AstraZeneca Sputnik V

ΤΥΠΟΣ ΕΜΒΟΛΙΟΥ

ΔΟΣΕΙΣ 
ΠΟΥ ΑΠΑΙΤΟΥΝΤΑΙ

ΑΠΟΘΗΚΕΥΣΗ

ΠΑΡΑΓΩΓΗ
σε δόσεκ

ΠΡΟΠΑΡΑΓΓΕΛΙΕΣ 
ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΕ

ΑΣΦΑΛΕΙΑ

ΔΙΑΡΚΕΙΑ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ

Φ Αγγελιοφόρος
RNA

Πέντε ημέρες σε ψυγείο 
ή σε θερμοκρασία 
-70°c για μακρο
πρόθεσμη αποθήκευση

2020

2021

50 εκατ.

gUff62%-90%
W/////A (μ.ό. 70,4%)

Φ Αγγελιοφόρος
RNA

\\2
30 ημέρες σε ψυγείο 
ή έ& μήνες 
CHOUS -20°C

2020

2021

20 εκατ.

1 δισ.

Ιικού
φορέα

\\V/z
6 μήνες 
σε ψυγείο

Συνολική ετήσια 
δυνατότητα για

3

Σύμφωνα με ns παρασκευάστριες εταιρείες, 
δεν έχουν διαπιστωθεί σημαντικές ανεπιθύμητες ενέργειες

ΑΓΝΩΣΤΗ

ΤΙΜΗ ΑΝΑ ΔΟΣΗ

ΤΡΕΧΟΥΣΑ
ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ

$20 jBSgjgi j$3-$4
Τα εμβόλια υποβάλλονται σε «συνεχόμενη αξιολόγηση* από τον 

Ευρωπαϊκό Οργανισμό Φαρμάκων, που έχει δηλώσει πως μπορεί 
να εγκρίνει τα πρώτα εμβόλια μέχρι το τέλος του έτους.

Ιικού
φορέα

Η υγρή μορφή 
του εμβολίου (nous -18°c, 
Δοκιμάζεται μία μορφή 
Enpas ψύίης 
otous 2-8°C.

I δισ.
μέσα στην 
επόμενη χρονιά

Καμία. Η Ουγγαρία είναι 
η μόνη ευρωπαϊκή χώρα 
που έχει εκφράσει 
σοβαρό ενδιαφέρον

$10/“Ρ“Μ γιαlous ρώσουε πολίτες

Η Μόσχα έχει ιίδη κλείσει συμφωνίες διάθεσης του Sputnik V 
με ίο ίΜικό, ιη Βραόλία, τη Βενεζουέλα και ns Φιλιππίνες. 
Δέκα δειγματοληπτικές παρτίδες έφτασαν την περασμένη 
εβδομάδα στη Βουδαπέστη.

2 δισ. δόσεις για τους πολίτες της ΕΕ
Συμβόλαιο και με τη Modema για την εξασφάλιση εμβολίων ανακοίνωσε χθες η Ευρωπαϊκή Επιτροπή

ΤΗΣ ΚΙΤΤΤΎΣ ΞΕΝΑΚΗ

Τ
ην έκτη κατά σειρά συμφωνία της 
με εταιρείες παραγωγής για την εξα
σφάλιση εμβολίων κατά της Covid-19 
ανακοίνωσε χθες η Ευρωπαϊκή Επιτροπή: 

σύμφωνα με την επικεφαλής της, την Ούρ- 
σουλα φον ντερ Λάιεν, σήμερα πρόκειται 
να εγκριθεί και επισήμως ένα συμβόλαιο με 
τη Modema για την προμήθεια στην ΕΕ έως 
και 160 εκατομμύρια δόσεων του εμβολίου 
που αναπτύσσει. Αυξάνονται έτσι στις 1,965 
δισεκατομμύριο οι δόσεις που έχει εξασφαλί
σει συνολικά η ΕΕ για τους 450 εκατομμύρια 
πολίτες της. Η Φον ντερ Λάιεν προανήγγειλε 
μάλιστα και μια επικείμενη έβδομη συμφωνία 
(έπειτα από εκείνες που είχαν ήδη υπογράφει 
με ας AstraZeneca, Pfizer, Sanofi-GSK, Janssen

και CureVac), ενδεχομένως με τη Novavax, τις 
διαπραγματεύσεις με την οποία είναι γνωστό 
πως συνεχίζουν οι Βρυξέλλες. Στο μεταξύ, 
ο ανταγωνισμός στο μέτωπο των εμβολίων 
- εκεί όπου μαίνεται παράλληλα και μια γε- 
ωστρατηγική μάχη μεταξύ Ευρώπης, ΗΠΑ, 
Ρωσίας και Κίνας - γίνεται όλο και οξυτερος.

Η ΚΟΥΡΣΑ ΤΩΝ ΕΜΒΟΛΙΩΝ. Μετά τη συμ- 
μαχία Pfizer / BioNTech, που ανακοίνωσε (με 
βάση τα προκαταρκτικά αποτελέσματα από 
το τρίτο στάδιο των κλινικών δοκιμών) μια 
αποτελεσματικότητα της τάξης του 95% για 
το εμβόλιό της, τη Modema, που ανακοίνω
σε αποτελεσματικότητα 94,5% για το δικό 
της εμβόλιο και τη σύμπραξη Οξφόρδης / 
AstraZeneca, που ανακοίνωσε μια μέση απο
τελεσματικότητα 70,4% (η οποία ανεβαίνει

στο 90% αν χορηγηθεί πρώτα μια μισή δό
ση και κατόπιν μια πλήρης δόση), η Ρωσία 
επανήλθε χθες αναθεωρώντας σε «άνω του 
95%» την αποτελεσματικότητα του εμβολίου 
Sputnik V, που αναπτύσσει το Εθνικό Κέντρο 
Ερευνών Επιδημιολογίας και Μικροβιολογίας 
Gamaleya.

Τα αποτελέσματα αυτά βασίστηκαν σε 
μια μελέτη 19.000 συμμετεχόντων 42 ημέ
ρες αφότου έλαβαν την πρώτη από τις δυο 
δόσεις του εμβολίου. Προγενέστερα δεδο
μένα είχαν δείξει πως το ρωσικό εμβόλιο 
έχει αποτελεσματικότητα περίπου 91,4% 28 
ημέρες αφότου έλαβαν οι συμμετέχοντες την 
πρώτη δόση. Η Μόσχα υποστήριξε μάλιστα 
πως το εμβόλιό της είναι πιο αποτελεσμα
τικό από εκείνο της AstraZeneca λόγω της 
ρωσικής «αποκλειστικής τεχνολογίας», την

οποία προσφέρθηκε να μοιραστεί με τους 
βρετανούς επιστήμονες. Αντίθετα με τα τρία 
δυτικά εμβόλια, ωστόσο, το ρωσικό δεν υπο
βάλλεται σε «συνεχόμενη αξιολόγηση» από 
τον Ευρωπαϊκό Οργανισμό Φαρμάκων και 
μέχρι στιγμής η Ουγγαρία του Βίκτορ Ορμπαν 
είναι η μοναδική ευρωπαϊκή χώρα που έχει 
εκφράσει σοβαρό ενδιαφέρον για αυτό. Η 
Μόσχα προανήγγειλε πως η τιμή του στις 
διεθνείς αγορές θα είναι μικρότερη από των 
περισσότερων άλλων εμβολίων: 10 δολάρια η 
δόση, 20 δολάρια κατ’ άτομο. Η AstraZeneca, 
ωστόσο, έχει δεσμευτεί να παράσχει το δικό 
της δολάριο σε τιμή κόστους, στα 3-4 δολάρια 
ανά δόση, τόνισε μάλιστα πως θα διατηρή
σει την τιμή αυτή «εις το διηνεκές» για τις 
χαμηλού και μεσαίου εισοδήματος χώρες 
στον αναπτυσσόμενο κόσμο.
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ΚΑΡΑΝΤΙΝΑ Νο2

Από tous 51 γιατρούβ 
που αυτή τη στιγμή 
βρίσκονται στο 
Κοινοβούλιο, αρκετοί 
ήταν αυτοί που 
ανταποκρίθηκαν στο 
κάλεσμα του υπουργείου 
Yyeias για εθελοντέβ 
γιατρούβ (φωτογραφία 
από ΜΕΘ νοσοκομείου 
για ασθενείβ με 
Covid-19)

Από τα έδρανα ms Βουλής, 
εθελοντές στη μάχη του ΕΣΥ
Κίνημα γιατρών - βουλευτών που προσφέρονται να 
εργαστούν στα νοσοκομεία των περιφερειών τους

ΤΗΙ ΜΥΡΤΟΣ ΛΙΑΛΙΟΥΤΗ

Ο
ι γιατροί ήταν ανέκαθεν ένα 
δημοφιλές επάγγελμα ανά
μεσα στους έλληνες βουλευ
τές - και αυτή η κοινοβουλευτική σύν

θεση δεν είναι εξαίρεση. Από τους 51 
γιατρούς που αυτή τη στιγμή βρίσκο
νται στο κοινοβούλιο, αρκετοί ήταν 
αυτοί που αποφάσισαν να ανταπο- 
κριθούν στο κάλεσμα του υπουργεί
ου Υγείας για εθελοντές γιατρούς και 
δήλωσαν την πρόθεσή τους να εργα
στούν στα νοσοκομεία των περιφερει
ών τους, εφόσον κριθεί αναγκαίο. Το 
«κύμα» των γιατρών βουλευτών δί
νει συμβολικά το παράδειγμα - κά
τι που αναγνώρισε και ο υπουργός 
Υγείας Βασίλης Κικίλιας. «Είναι μία 
ακόμα απόδειξη, μετά τη δωρεά των 
50 ΜΕΘ από τη Βουλή των Ελλήνων, 
ότι οι κορυφαίοι δημοκρατικοί θεσμοί 
και οι άνθρωποι που τους υπηρετούν 
τιμούν και σέβονται τους έλληνες πο
λίτες», δήλωσε ευχαριστώντας τους, 
ενώ επεσήμανε πως θα αξιοποιηθούν

κατά προτεραιότητα όπου έχει περισ
σότερη ανάγκη το ΕΣΥ.

ΒΡΟΧΗ ΤΑ ΑΙΤΗΜΑΤΑΗ πιο συμβο 
λιχή περίπτωση είναι αυτή του πνευ
μονολόγου Γιώργου Λαμπρούλη, βου
λευτή του ΚΚΕ και αντιπροέδρου της 
Βουλής, που ζήτησε να απαλλαγεί από 
τα καθήκοντα του για να εργαστεί εθε
λοντικά στο Νοσοκομείο Λάρισας ή 
να ενταχθεί σε όποια δημόσια μονά
δα υγείας στη Λάρισα υπάρξει ανά
γκη. Δεν ήταν όμως η μοναδική: αντί
στοιχο αίτημα έκαναν, από την πλευ
ρά της κοινοβουλευτικής πλειοψηφί- 
ας, ο Βασίλης Γιόγιακας, ο Χρηστός 
Κέλλας, ο Κωνσταντίνος Μπλούχος 
και ο Νεοκλής Κρητικός. Ο Κέλλας, 
μάλιστα, έχει περάσει ο ίδιος κορω- 
νοϊό στο πρώτο κύμα της πανδημίας 
και δήλωσε πως αποποιείται οποια
δήποτε αμοιβή για την εργασία του.

Μετά τη συνεδρίαση της Κοινοβου
λευτικής Ομάδας του ΣΥΡΙΖΑ, οι δέ
κα γιατροί - βουλευτές του κόμματος 
(Ολγα Γεροβασίλη, Νίκος Ηγουμενί-

δης, Κώστας Μάρκου, Ανδρέας Μιχα- 
ηλίδης, Γιάννης Μουζάλας, Ανδρέας 
Ξανθός, Σάκης Παπαδόπουλος, Θανά
σης Παπαχριστόπουλος, Παύλος Πο- 
λάκης και Μερόπη Τζούφη) με κοινή 
τους δήλωση έθεσαν εαυτόν στη διά
θεση του ΕΣΥ. «Η αποτελεσματικότη- 
τα της συνεισφοράς των βουλευτών 
μας στο σύστημα εναπόκειται στον 
κεντρικό σχεδίασμά του υπουργείου 
Υγείας, με βάση τις ανάγκες των νο
σηλευτικών ιδρυμάτων και την ειδικό
τητα των ιατρών», ανέφερε η επιστο
λή της Γεροβασίλη προς τον υπουρ
γό Υγείας.

Ανάλογη πρωτοβουλία υπήρξε και 
από το Κίνημα Αλλαγής. Με επιστο
λή τους στον υπουργό Υγείας, οι Μι- 
χάλης Κατρίνης, Οδυσσέας Κωνστα- 
ντινόπουλος, Μπαράν Μπουρχάν, Αν
δρέας Πουλάς και Γιώργος Φραγγίδης 
τέθηκαν στη διάθεση του ΕΣΥ. «Η μά
χη κατά του κορωνοϊου είναι συλλο
γική και προϋποθέτει τη συστράτευ- 
ση όλων, πέρα και πάνω από πολιτι
κές ή ιδεολογικές διαφορές και απο
κλίσεις», ανέφεραν χαρακτηριστικά. 
Πρόθεση αξιοποίησης και διαθεσι
μότητα δήλωσε και η γιατρός - βου
λευτής της Ελληνικής Λύσης Μαρία 
Αθανασίου.

ΣΥΡΙΖΑ: σχέδιο αντι-Πισσαρίδη και ισχυροποίηση του ΕΣΥ
ΤΟΥ ΔΗΜΗΤΡΗ Ν. ΜΑΝΙΑΤΗ

Η
ταν μια ομιλία προσαρμοσμένη στα νέα περιορι
στικά μέτρα, έγινε με τηλεδιάσκεψη, αλλά ήταν 
και βαθιά ιδεολογική. Ο Αλέξης Τσίπρας μίλησε 
χθες στην ΚΟ του ΣΥΡΙΖΑ - Προοδευτική Συμμαχία. Και 

ουσιαστικά περιέγραψε όλη τη στρατηγική της αξιωματι
κής αντιπολίτευσης για το επόμενο διάστημα πάνω στις 
δύο αιχμές της: το ΕΣΥ και την περιπέτεια της πανδημί
ας. Και την πολεμική στο σχέδιο Πισσαρίδη της κυβέρ
νησης. «Είναι ιδεολογικά αντίθετη με το ΕΣΥ η ΝΔ. Πι
στεύει ότι είναι βαρίδι», τόνισε ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ 
που υποστήριξε πως απαιτείται έστω και τώρα ένα νέο 
ΕΣΥ με 15.000 μόνιμες προσλήψεις, γενναίες αυξήσεις 
μισθών και 7% ΑΕΠ για την Υγεία. Ο ίδιος κατηγόρησε 
την κυβέρνηση για ερασιτεχνισμό αλλά και ιδεοληψία, 
ενώ πρόσθεσε ότι «σε μια τόσο κρίσιμη για την ελληνι-

χή κοινωνία στιγμή η χώρα χρειαζόταν μια πιο σοβαρή 
κυβέρνηση. Πιο ταπεινή, με ενσυναίσθηση του βάρους 
της απώλειας της ζωής και της αγωνίας για τη μέση ελ
ληνική οικογένεια». Μια αιχμή κατά της δήλωσης του 
υπουργού Γεραπετρίτη για τις ΜΕΘ. Επανέλαβε, δε, τις 
προτάσεις του κόμματός του για επιτάξεις και τεστ για 
τον πληθυσμό, όπως έκανε όλο το προηγούμενο διάστημα 
στις περιοδείες του σε δημόσια νοσοκομεία (συνοδευό- 
μενος από τον Ανδρέα Ξανθό). Η ομιλία πάντως του Τσί- 
πρα χθες κινήθηκε και στην κατεύθυνση του αφηγήμα
τος στήριξης των ευάλωτων από την κρίση. Σήμερα θα 
κατατεθούν από τον ΣΥΡΙΖΑ προς ψήφιση στη Βουλή δύο 
τροπολογίες (για το δώρο Χριστουγέννων και το εισόδη
μα έκτακτης ανάγκης). Επίσης, η Κουμουνδούρου προσε
χώς θα παρουσιάσει το δικό της σχέδιο αντι-Πισσαρίδη 
στον «αντίποδα του νεοφιλελευθερισμού», όπως είπε ο 
πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ.
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1  Κάθε μέρα και χειρότερα στα νοσοκομεία της
Θεσσαλονίκης

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,6-7 Ημερομηνία
έκδοσης:

25-11-2020

Επιφάνεια: 1475.6 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Θεσσαλονίκη

Σοκ και δέος 
με τον αριθμό 
των ασθενών 
στα
νοσοκομεία
Μεγαλώνει η αγωνία 
την ώρα που τα 
κρούσματα συνεχίζουν 
να ηροκαλούν ανησυχία
σελίδα 6

I
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Κάθε μέρα 
και χειρότερα 
στα νοσοκομεία 
της Θεσσαλονίκης
Της
ΜΑΡΟΥΛΑΣ ΠΛΗΚΑ

Θ
εσσαλονίκη: Σχα νοσοκομεία της Θεσ
σαλονίκης πλέον θα είναι είδηση ίο να 
ξεκινούν την εφημερία τους έχοντας δια
θέσιμες κάποιες κλίνες ΜΕΘ για ασθε
νείς με Covid-19. Εδώ και μία εβδομάδα οι εφημε
ρίες όλων των μεγάλων νοσοκομείων ξεκινούν με 

μηδενική δυνατότητα εισόδου διασωληνωμένου 
ασθενή σε κλίνη ΜΕΘ, ενώ κατά τη διάρκεια της 
ημέρας όσες ανοίγουν, είτε εξαιτίας αποσωληνώ- 
σεων ασθενών που πάνε καλύτερα, είτε εξαιτίας θα
νάτων, γεμίζουν κατευθείαν.

Χθες εφημέρευε το Ιπποκράτειο Νοσοκομείο, 
στο οποίο ήδη νοσηλεύονταν 220 ασθενείς με κο
ρωνοίο και όλα τα κρεβάτια των ΜΕΘ ήταν γεμάτα. 
Το μόνο θετικό, ότι ήταν αισθητά ελαττωμένη σε 
σχέση με τις προηγούμενες ημέρες η ουρά των αν
θρώπων που περίμεναν να υποβληθούν σε ράπιντ 
τεστ. Η «κοβιντοκλινική» του Ιπποκράτειου, που 
νοσήλευε πριν την εφημερία 220 ασθενείς, συνε
χώς επεκτείνεται, καταλαμβάνοντας χώρους από 
τις άλλες κλινικές. «Ήδη έχουμε αρκετά περιστατι
κά και η κατάσταση είναι δύσκολη στην κλινική 
Covid. Περιμένουμε να δούμε πώς θα είναι αύριο 
μετά τη σημερινή εφημερία» δήλωσε ο αντιπρόε
δρος της ΕΝΙΘ Γιάννης Κούτρας. Και οι 25 κλίνες 
ΜΕΘ του νοσοκομείου ήταν γεμάτες, ενώ το ίδιο 
ισχύει για το Νοσοκομείο «Παπαγεωργίου», που 
εφημέρευε προχθές.

περάσουν η κυβέρνηση και διάφορες διοικήσεις 
νοσοκομείων.

Αριθμοί που τρομάζουν
Τα στοιχεία του ΕΟΔΥ δείχνουν ότι πάνω από 

τους μισούς νοσούντες με Covid-19 νοσηλεύονται 
σε νοσοκομεία της Βόρειας Ελλάδας (σ.σ.: 2.200 
ήταν προχθές), όπου και έχουν καταγραφεί ήδη 
τουλάχιστον 1.005 θάνατοι ασθενών και οι δια- 
σωληνωμένοι αγγίζουν τους 300, είτε μέσα στις 
ΜΕΘ, είτε εκτός αυτών, δηλαδή σε χειρουργεία 
και χώρους ανάνηψης. Κι αυτό όταν στην Αττική, 
όπου διαβιοί σχεδόν ο μισός πληθυσμός της χώ
ρας, οι ασθενείς που νοσηλεύονται είναι κάτω από 
700 και οι διασωληνωμένοι σε ΜΕΘ 166. Γίνεται 
έτσι εμφανές ότι οι κραυγές αγωνίας γιατρών και 
νοσηλευτών του ΕΣΥ για το κραοάρισμα των νο
σοκομείων της Θεσσαλονίκης, αλλά και των νο
σοκομείων άλλων επαρχιακών πόλεων της Κε
ντρικής Μακεδονίας, είναι αυτές που κρύβουν 
την αλήθεια και όχι η ωραιοποιημένη εικόνα περί 
«ελέγχου της κατάστασης» που προσπαθούν να

Όλα της επίταξης δύσκολα
Αξίζει να σημειωθεί επίσης ότι η ιδιωτική κλινική 

«Λυσίμαχος Σαραφιανός», που επιτάχθηκε από την 
περασμένη Παρασκευή και εκκενώθηκε, ακόμη δεν 
υποδέχθηκε ασθενείς με κορωνοϊό, αφού συνεχί
ζονται τα τεχνικά και γραφειοκρατικά προβλήματα 
με τις προδιαγραφές που θα έπρεπε να έχει. Σύμ
φωνα με τον ιδιοκτήτη της, το προσωπικό εκπαι
δεύτηκε για «μιάμιση ώρα» (!) μέσα στο σαββατο
κύριακο... Η «Γενική Κλινική» της Euromedica, που 
αρχικά «επιτάχθηκε» και μετά αναιρέθηκε η επίτα
ξή της, σύμφωνα με πληροφορίες συμφωνήθηκε να 
δέχεται μη Covid-19 ασθενείς από τα δημόσια νο
σοκομεία, ενώ ο όμιλος θα διαθέσει κλίνες και σε 
ένα κέντρο αποκατάστασης που διαθέτει. Για κά
ποια ΜΕΘ ούτε συζήτηση ακόμη...

Χθες ο υπουργός Προστασίας του Πολίτη Μιχά- 
λης Χρυσοχοΐδης, που επισκέφθηκε τη Θεσσαλο
νίκη και συναντήθηκε με τον περιφερειάρχη Κε
ντρικής Μακεδονίας Απόστολο Τζιτζικώστα και 
τον δήμαρχο Κ. Ζέρβα, όχι μόνο δεν προχώρησε σε 
κάποια αυτοκριτική, αλλά κούνησε και πάλι το δά
χτυλο στους πολίτες ως τους μόνους υπεύθυνους 
για τη δραματική επιδημιολογική κατάσταση στην 
οποία έχει περιέλθει η πόλη. Ξεκαθάρισε ότι τα Χρι
στούγεννα θα τα γιορτάσουμε μέσα από το Skype(!), 
ενώ ανακοίνωσε ότι γίνονται πιο αυστηροί «στοχο- 
ποιημένοι έλεγχοι» από την ΕΛ.ΑΣ «σε σημεία συ
νάθροισης, όπου και δημιουργείται το πρόβλημα 
της όσμωσης των ανθρώπων».

ζέφυγε η κατάσταση στο Γ.Ν. Δράμας
Στη Δράμα, σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ, το νο

σοκομείο έγινε εστία υπερμετάδοσης του ιού εξαι
τίας της κακοδιαχείρισης των περιστατικών. Ήδη 
μία νοσηλεύτρια άφησε την τελευταία της πνοή 
εξαιτίας του κορωνοϊού σε ΜΕΘ νοσοκομείου της 
Θεσσαλονίκης, ενώ μία συνάδελφός της δίνει τον 
δικό της αγώνα για να κρατηθεί στη ζωή στη ΜΕΘ 
του Π.Ν. Αλεξανδρούπολης, όπου μεταφέρθηκαν 
και άλλοι δύο εργαζόμενοι του Νοσοκομείου Δρά
μας επειδή η κατάστασή τους κρίθηκε σοβαρή. Συ
νολικά 70 εργαζόμενοι έχουν βρεθεί θετικοί στον 
SARS-CoV-2 και αυτή η υπερμετάδοση, κατά τον 
πρόεδρο της ΠΟΕΔΗΝ Μ. Γιαννάκο, δείχνει ότι 
«ξέφυγε η κατάσταση, με σημαντικές ευθύνες στην 
κακή διαχείριση των περιστατικών, που οδήγησε σε 
μεγάλη διασποράτου ιού εντός του νοσοκομείου».

m

Νέα αύξηση 
νεκρών - Ρεκόρ 
στις ΜΕΘ

2.135
νέα κρούσματα χθες 
(401 στην Αττική, 607 
στη Θεσσαλονίκη). Στα 
95.137 ο συνολικός 
αριθμός κρουσμάτων
απο την αρχή της
πανδημίας

562
οι διασωληνωμένοι 
ασθενείς

101
νέοι θάνατοι, που 
ανεβάζουν τον αριθμό 
των νεκρών στους 1.815
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1  Κάθε μέρα και χειρότερα στα νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,6-7 Ημερομηνία

έκδοσης:
25-11-2020
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1  Έχασε τη μάχη 54χρονη νοσηλεύτρια
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
25-11-2020

Επιφάνεια: 51.14 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Έχασε πι μάχη 54χρονη νοσηλεύτρια
ΚΑΤΕΛΗΙΕ 54χρονη νοσηλεύτρια σε ΜΕΘ Νοσοκομείου tns θεσ- 
σαλονίκηε, σύμφωνα με πληροφορίεε tns ΠΟΕΔΗΝ. Η 54χρονη 
γυναίκα, εργαζόταν σε νοσοκομείο ins Δρόμαε. Σύμφωνα με its 
ίδιεε πληροφορίεε. άλλη μία νοσηλεύτρια. 52 ετών, από to ίδιο 
νοσοκομείο, δίνει αυτή την ώρα μάχη για τη ζωή tns, καθώς και 
είναι διασωληνωμένη σε ΜΕΘ του νοσοκομείου Αλεξανδρούπολης. 
Προηγουμένως είχε βρεθεί θετική η κόρη tns, η οποία γέννησε με 
καισαρική στο νοσοκομείο και μάλλον εκεί κόλλησε τον ιό. Παράλ
ληλα, ακόμη δύο εργαζόμενοι του νοσοκομείου ms Δράμας. ένα5 
ιραυμστιοφορέαε και μία διοικητικός, μεταφέρθηκαν με σοβαρά 
συμπτώματα κορωνοϊού στο νοσοκομείο ms Αλεξανδρούπολη. 
Συνολικά, στο νοσοκομείο tns Δράμα5. νοσούν 70 εργαζόμενοι.
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1  Απεργούν οι εργαζόμενοι στα δημόσια νοσοκομεία
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 17 Ημερομηνία

έκδοσης:
25-11-2020

Επιφάνεια: 119.66 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Απεργούν οι εργαζόμενοι 
στα δημόσια νοσοκομεία

Τη συμμετοχή χης στην εικοσιτετράωρη απεργία 
που έχει προκηρύξει η ΑΔΕΔΥ για αύριο, Πέμπτη 
26 Νοεμβρίου, ανακοίνωσε χθες η Πανελλήνια 
Ομοσπονδία Εργαζομένων στα Δημόσια Νοσο
κομεία (ΠΟΕΔΗΝ) ενώ όπως έκανε γνωστό θα 
διοργανώνει τοπικές μορφές δράσης με συγκε
ντρώσεις στην πύλη των νοσοκομείων στις 8 το 
πρωί. Επίσης, την ίδια ημέρα, στις 12 το μεσημέρι, 
προγραμματίζει συγκέντρωση στο Υπουργείο 
Υγείας.

Η ΠΟΕΔΗΝ διεκδικεί χορήγηση δώρου Χρι
στουγέννων σε όλους τους υγειονομικούς, ένταξη 
στα ΒΑΕ, λήψη όλων των μέτρων προστασίας 
της δημόσιας υγείας και των εργαζομένων εν 
μέσω πανδημίας με επαρκή στελέχωση, χρημα
τοδότηση και μέσα ατομικής προστασίας, μονι
μοποίηση εκτάκτων κ.ά. Η Ομοσπονδία κάνει 
λόγο για «απαράδεκτη απόφαση της κυβέρνησης 
να διαχωρίσει τους εργαζόμενους της Δημόσιας 
Υγείας - Πρόνοιας σε σχέση με κάποια παροχή 
που προτίθεται να δώσουν στους Υγειονομικούς», 
αναφέροντας ότι «αποκλείουν χιλιάδες εργαζό
μενους που κάθε ημέρα δίνουν μάχη για την 
αντιμετώπιση της πανδημίας».
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1  Αυξάνονται οι διασωληνωμένοι στο Νοσοκομείο του
Βόλου

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

25-11-2020

Επιφάνεια: 715.71 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

• ΑΝΕΡΧΟΝΤΑΙ ΠΑΕΟΝ ΣΤΟΥΣ ΔΕΚΑ - ΔΥΟ ΘΑΝΑΤΟΙ ΧΘΕΣ ΚΑΙ 57 ΝΕΑ ΚΡΟΥΣΜΑΤΑ

Αυξάνονται οι διασωληνωμένοι 
στο Νοσοκομείο του Βόλου
Δύο ακόμη θάνατοι καταγράφηκαν 
χθες στο «Αχιλλοπούλειο» Νοσοκομείο 
Βόλου. Πρόκειται για μια γυναίκα 
71 ετών και για έναν 83χρονο, ενώ 
τα κρούσματα χθες στον Νομό ήταν 
57 (προχθές 15), με τη συντριπτική 
πλειοψηφία να εντοπίζονται στον Βόλο.

Τ
α 15 κρούσματα αποτελούν επαφές επιβεβαιω
μένων κρουσμάτων, ενώ 34 ακόμη εξετάστηκαν 
κατόπιν συμπτωμάτων και συγκεκριμένα 21 σε 
ιδιωτικά εργαστήρια, έξι στο ΓΝ Βόλου τέσσερα στο 

Κ.Υ Βόλου και τρία στο Κ.Υ Βελεστίνου. Τέλος 8 κρού
σματα προέκυψαν κατόπιν τυχαίας δειγματοληψίας 
στο στρατόπεδο Γεωργούλα.
Συνολικά οι ασθενείς που νοσηλεύονται με κορω- 
νοϊό στο Νοσοκομείο του Βόλου ανέρχονται σε 111 
άτομα, εκ των οποίων 5 στους θαλάμους αρνητικής 
πίεσης, ηλικίας 48 έως 70 ετών, 8 στη ΜΕΘ ηλικίας 
51 έως 77 ετών, ενώ τα υπόλοιπα νοσηλεύονται στις 
3 κλινικές covid του «Αχιλλοπούλειου». Οι διασω- 
ληνωμένοι ασθενείς σε ΜΕΘ και κλινικές είναι 10, 
ενώ χθες έγιναν 2 εισαγωγές ασθενών με covid και 
δόθηκαν 5 εξιτήρια.
Στην υπόλοιπη Θεσσαλία, καταγράφηκαν 25 νέα κρού
σματα Covid -19 στην ευρύτερη περιοχή της Καρδί
τσας, 24 στα Τρίκαλα, 130 στη Λάρισα.

Κρούσματα στην Αποκεντρωμένη 
και στην Περιφερειακή Ενότητα
Πραγματοποιήθηκε χθες στο Διοικητήριο της Πε
ριφερειακής Ενότητας Μαγνησίας και Σποράδων, 
η δωρεάν λήψη τεστ ταχείας ανίχνευσης αντιγόνου 
(rapid-test) μέσω δειγματοληψίας, σε υπαλλήλους 
των Υπηρεσιών της ΠΕΜΣ, για έκτη συνεχή φορά. 
Διενεργήθηκαν τεστ σε συνολικά 98 υπαλλήλους και 
διαπιστώθηκε ένα θετικό. 0 υπάλληλος κλήθηκε να 
επανέλθει στον χώρο της δειγματοληψίας, προκειμέ- 
νου να υποβληθεί σε μοριακό τεστ ανίχνευσης κορω- 
νοϊού, όπως προβλέπεται από τη σχετική διαδικασία. 
Η δειγματοληψία θα επαναληφθείτην ερχόμενη εβδο
μάδα.

Τρίτο κρούσμα κορωνοϊού εντοπίστηκε στην Απο
κεντρωμένη Διοίκηση στον Βόλο και συγκεκριμένα 
στο Τμήμα Αλλοδαπών, το οποίο στεγάζεται στον ίδιο 
χώρο με το Τμήμα Ιθαγένειας και τις διοικητικές υπη
ρεσίες.
Σημειώνεται ότι δεν έχει γίνει ιχνηλάτηση για τα κρού
σματα που καταγράφηκαν τις προηγούμενες ημέρες 
και η υπηρεσία εξακολουθεί να λειτουργεί παρά το 
γεγονός ότι, σύμφωνα με τον ΕΟΔΥ, οι υπηρεσίες που 
καταγράφουν τρία κρούσματα θα πρέπει να κλείνουν. 
Στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση στον Βόλο, τα κρού
σματα αυξάνονται, αλλά η υπηρεσία παραμένει ανοι
χτή.

Νέα rapid tests 
από την Περιφέρεια
Στο πλαίσιο των δράσεων της Περιφέρειας Θεσσαλίας 
και του ΕΟΔΥ για τον περιορισμό τηςδιασποράςτου 
ιού συνεχίζονται οι δωρεάν μαζικοί δειγματοληπτικοί 
έλεγχοι ταχείας ανίχνευσης αντιγόνου Covid-19 (Rapid 
Tests) μέσω της δράσης «Drive Through Testing».
Οι έλεγχοι θα πραγματοποιηθούν στον Βόλο (Πανθεσ- 
σαλικό Στάδιο) την Παρασκευή 27.11 από ώρα 9 π.μ. 
έως 1 μ.μ. και στον Αλμυρό (Κέντρο Υγείας Αλμυρού) 
τη Δευτέρα 30.11 από ώρα 8 π.μ. έως 11 π.μ.

Τηλεδιάσκεψη 
με τον πρωθυπουργό
Τηλεδιάσκεψη με τον πρωθυπουργό Κ. Μητσοτάκη 
είχε χθαν χθες οι διοικητ' ς των Υγειονομικών Περι
φερειών. 0Διοικητήςτης5ηςΥΠΕ, ΦώτηςΣερέτης, 
εκτίμησε ότι στη Λάρισα και στον Βόλο ασκείται αυτή 
τη στιγμή έντονη πίεση στο σύστημα υγείας, όμως η 
κατάσταση είναι ελεγχόμενη. ΕΙ πίεση στα νοσοκομεία 
οδήγησε αφενός σε τροποποίηση του καταμερισμού 
βαρών ανάμεσα στα νοσοκομεία του ΕΣΥ και αφετέ
ρου σε συνεργασία με τον ιδιωτικό τομέα.
Όπως είπε, το Γενικό Νοσοκομείο Λάρισας υποδέχεται 
πλέον μόνο ασθενείς με κορωνοϊό ενώ το Πανεπι
στημιακό Νοσοκομείο έχει αναλάβει τον χειρουργικό 
τομέα και τη μαιευτική κλινική, με καθημερινή εφη
μερία. Παράλληλα, εδώ και δύο εβδομάδες υφίσταται 
οικειοθελής συνεργασία με δύο ιδιωτικά θεραπευτή
ρια κι έχουν αρχίσει επαφές με δύο ακόμα ιδιωτικές 
δομές. 0 κ. Σερέτης εκτίμησε ότι, με βάση τα νεότερα 
δεδομένα, ο δείκτης Rt έχει μειωθεί στη Λάρισα στο 
0,95, έναντι 1,05 τις προηγούμενες ημέρες.
Στη Μαγνησία, ο δείκτης μετάδοσης είναι κατά τι υψη
λότερος, στο 1,17, όμως παρατηρείται μείωση των ει
σερχόμενων περιστατικών και αύξηση των εξιτηρίων, 
ενώ ήδη εκτυλίσσονται επαφές με δύο ιδιωτικά θερα

πευτήρια για ενδεχόμενη αύξηση των εισαγωγών. Για 
την αποσυμφόρηση του Γενικού Νοσοκομείου Βόλου 
διενεργούνται rapid tests στο Κέντρο Υγείας και σε 
τρία αντίσκηνα που τοποθετήθηκαν στην αυλή, με τη 
βοήθεια του στρατού.

Προμηθεύτηκε πέντε 
αναπνευστήρες το Νοσοκομείο
Το Νοσοκομείο του Βόλου προμηθεύτηκε χθες πέ
ντε φορητούς αναπνευστήρες. Σε επικοινωνία του 
ο βουλευτής Μαγνησίας και κοινοβουλευτικός εκ
πρόσωπος Ν.Δ. Χρήστος Μπουκώρος, τόσο με τον 
υφυπουργό Υγείας κ. Βασίλη Κοντοζαμάνη, όσο και με 
τον διοικητή της 5ης Υ.ΠΕ. κ. Φώτη Σερέτη, έλαβε εκ 
νέου τη διαβεβαίωση ότι οποιαδήποτε υλικοτεχνική 
υποδομή ζητήσει το «Αχιλλοπούλειο» Νοσοκομείο 
Βόλου θα αντιμετωπίζεται από το υπουργείο Υγείας 
και τις αρμόδιες υπηρεσίες αυθημερόν, δεδομένης 
της μεγάλης πίεσης περιστατικών κορωνοϊού που 
δέχεται τις τελευταίες εβδομάδες.

Ασθενής στα Τρίκαλα
ηερίμενε να εισαχθεί σε ΜΕΘ και πέθανε
Χωρίς κρεβάτι ΜΕΘ είναι τα νοσοκομεία της Θεσσαλί
ας και της Στερεός Ελλάδας, ενώ αυξάνονται καθημε
ρινά οι εισαγωγές ασθενών με κορωναϊό.
Όπως καταγγέλλει η ΠΟΕΔΗΝ στα νοσοκομεία της 
Θεσσαλίας εισήχθησαν περισσότεροι ασθενείς από 
τις άλλες μέρες με αποτέλεσμα κάθε κρεβάτι που 
αδειάζει να γεμίζει την ίδια στιγμή.
Χαρακτηριστικό τραγικό παράδειγμα στο νοσοκο
μείο των Τρικάλων, το οποίο διαθέτει 12 κλίνες ΜΕΘ 
κορωνοϊού, όλες γεμάτες, και, όταν χρειάστηκε να 
διασωληνωθεί ένας νέος άνθρωπος με υποκείμενα 
νοσήματα, αμέσως δόθηκε εντολή από το νοσοκο
μείο για διακομιδή. Βρέθηκε στις 3 το μεσημέρι μια 
κλίνη ΜΕΘ στη Χαλκίδα που ειδοποίησε να καθυ
στερήσει λίγο το περιστατικό διότι διεκπεραίωναν 
άλλον διασωληνωμένο ασθενή με διακομιδή από 
το νοσοκομείο Καρδίτσας. Στις 6.30 μ.μ. εξέπνευσε 
ο ασθενής στο νοσοκομείο Τρικάλων πριν προλάβει 
να διακομισθεί.
Τέλος να σημειωθεί ότι σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ 
είναι γεμάτες όλες οι κλίνες ΜΕΘ στη Λάρισα, τον 
Βόλο, τα Τρίκαλα, την Καρδίτσα, τη Στερεά Ελλάδα, 
τη Λαμία και τη Χαλκίδα.
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